








































































File a Formal Complaint - Christopher Hurst – July 5, 2016 

Last year, a complaint was filed with the PDC against Darrel Dickson, Karen Jensen and “Citizens for a 

Better Enumclaw”.  In the course of the investigation, Dickson and Jensen told PDC investigators that 

they did not break any state laws concerning campaign public disclosure requirements and at no time was 

there collaboration between the Dickson campaign and CBE.  Based upon those statements, the PDC 

dismissed the case against them. 

Recently, new evidence has come to light that proves beyond any doubt that Jensen and Dickson 

knowingly lied during the course of that investigation and additionally, evidence of new violations has 

come to light, including but not limited to failure to report campaign contributions, failure to properly 

identify true sponsors of campaigning literature, collaboration between hard and soft money independent 

campaign operations and exceeding campaign contribution limits. 

 Darrel Dickson ran for Enumclaw City Council in 2015 against Kimberly Lauk.  CBE, an independent 

political action committee, put out hit pieces, ran a website and sponsored an online newspaper called the 

Enumclaw Echo that all ran almost identical hit pieces against Lauk as part of that campaign.  Dickson 

and Jensen said that they did not collaborate on those operations. 

Two weeks ago I received a call from Conner Edwards who worked for Senator Pam Roach for a number 

of years as her Legislative Assistant.  Edwards told me that Senator Roach directed Edwards to work with 

Dickson to help design and facilitate the CBE hit pieces, website and other campaign operations that 

were never reported by the Dickson campaign.  As proof that Dickson and Jensen lied to the PDC, 

Edwards sent me emails detailing the development of the hit pieces and in one such email, Edwards sent 

Dickson a draft of one of the hit pieces, and after reviewing it, Dickson responded to Edwards and 

Dickson’s wife, Holly Dickson: 

“Looks great!  Thank you! .  I think we should order 2000 of these cards.  We can have Tek start working 

on this.  I have to double check on the language Paid for by Concerned Citizens of Enumclaw prior to 

printing.  Let’s talk tomorrow.  Thank you!!  Darrel” 

Tek was the company that printed and sent out the mail pieces.  It is clear that Dickson was not just a 

random recipient of this message, as in his response he shows actual involvement in the development 

and eventual printing and mailing of the piece by Tek. 

The hit piece was attached to the original email to Dickson, and it is almost identical to the piece that went 

out except for a few changes.  Edwards told me that the committee name was to be changed from CCE to 

CBE, which it was on the hit piece that was mailed.  That explains the reference by Dickson that he was 

in the process of changing the name of the independent political committee, the one that it was illegal for 

him to be a part of.  Additionally, Edwards told me that some colors were changed and some things put in 

a different order in the final version so Dickson could say that he hadn’t seen the final version of the 
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mailings, therefore hiding his involvement in the development of the pieces and his illegal coordination 

and collaboration with CBE. 

That document is attached to this complaint. 

Edwards said that they went to great lengths and had discussions with Dickson about how to make small 

alterations to material and even went so far as to have Dickson send staged emails to hide his illegal 

involvement. 

Edwards also sent me documents related to the website that Roach and Dickson set up that paralleled 

the hit pieces.  These, and the resources that were used to create them, were never reported to the PDC 

by Jensen or Dickson, or anyone else.  In one of the emails Roach tells Edwards to make a small change 

to the documents so Dickson can lie that he was not involved in the creation of this campaign hit 

piece.  Roach says: 

“We do need to get this out there right away.  Conner, can you come up here with copies so we can go 

over it?  I want Darrel to truthfully be able to say he has not been too involved in this.  It’s fair to say he 

gave information to people at this point.  But he had no idea what it was going to look like.  That I think we 

could say if we changed a business in the format.  I have my last meeting at 2 o’clock with the mayor of 

Edgewood so maybe we’re done at three.  I have to get some things done before I leave but if we can talk 

tomorrow we should.  It appears I have a phone and email.  What I do not have is cloud back up.” 

The website is almost identical to the hit pieces that Dickson, Roach and Edwards designed and that 

Dickson was intimately involved in.  Edwards said that Roach told him to make small changes to things so 

Dickson could again lie that he was not involved in the soft money expenditures that were actually part of 

his campaign.  Dickson was trying to hide his involvement in these operations.  Edwards has additional 

evidence of this collusion by Roach and Dickson to break the law and then cover it up later. 

According to the PDC investigation, case number 1424, Karen Jensen told PDC investigators that 

Dickson was not involved in the CBE activities.  The report states on page three: 

“Ms. Jensen stated that Mr. Dickson was never involved in the formation of CBE or Ms. Jensen’s 

activities.” 

The report also states: 

“No evidence was found that Darrel Dickson was part of CBE’s efforts to sponsor Electioneering 

Communications concerning Kimberly Lauk, or that he funded or assisted in the efforts of CBE.” 

These conclusions were a result of the lies told to the PDC during the investigation to cover up the illegal 

collaboration between Jensen, Darrel and Holly Dickson.  Written evidence from Dickson himself from his 

own email account and that of Holly Dickson, clearly demonstrate their involvement and in fact, Jensen 

was not even cc’ed on the development of the hit piece emails.  Jensen was listed as the person running 
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CBE to hide Darrel Dickson’s involvement in this illegal activity.  Jensen and Dickson provided false 

testimony to the PDC to cover-up their illegal activities. 

PDC rules are clear as to contributions in RCW 42.17A.005 (13) (a) (ii) that says a contribution includes, 

“An expenditure made by a person in cooperation, consultation, or concert with, or at the request or 

suggestion of, a candidate, . . .”.  Clearly, Dickson not only had knowledge of the operation and mail 

pieces, he actually helped design them and no mater what happened after that point in time, you cannot 

un-ring that bell.  RCW 42.17A.205 (19) (a) goes on to further describe what collaboration looks like when 

it says that collaboration happens when it is demonstrated that a candidate has, “ . . . information 

regarding the committee plan, projects activities or needs . . “.  The only point of the committee was to 

send out the hit pieces that Dickson helped design himself, but wanted to distance himself from.  RCW 

42.17A.205 (c) clearly defines this entire operation a contribution, but the pieces never mentioned 

Dickson and Dickson never reported the hard money contribution from Jensen, one that was over 

contribution limits.    

Jensen was not the founder or operator of CBE, Dickson was.  Jensen simply put up the money, did as 

she was told, and allowed her name to be used.    

Although there are many documents that are available, and Edwards can provide significant testimony in 

this case, probably one of the most damning documents against Jensen and Dickson that prove the lies 

and cover-ups is the email from the PDC to Jensen from Phil Stutzman of October 15th in which Stutzman 

asks Jensen to respond to the allegations of the original complaint.  Instead of answering the inquiry, 

Jensen sent the PDC request for a response to the complaint to Conner Edwards.  Edwards, who was 

working with Dickson on the entire campaign, then sends Jensen back explicit instructions on how to lie to 

Stutzman.  This is what Jensen sends to the PDC.  The response was written by Edwards, not 

Jensen.  Edwards will testify that this statement to Stutzman was a lie written by him, not Jensen.  That 

document is attached to this complaint.   

The C1 PC for CBE was clearly filled out by Dickson and even the most rudimentary examination would 

reveal that to be a fact.  I am a retired 25-year police veteran and spent most of my career in 

investigations.  More specifically, I worked for two years as a fraud detective for the Tukwila Police 

Department.  I handled many fraud cases and am an expert in the field of fraudulent documents 

handwriting analysis.  There is no doubt that the handwriting on the C1 and other Dickson documents are 

virtually identical, and it is far beyond the standard of clear and convincing evidenced that he did so.  This 

document should be submitted to the Washington State Patrol Crime Lab for analysis to clear up any 

doubt that Dickson was the person who filled out the CBE C1 PC.  Jensen lied when she said it was not, 

and her testimony to the PDC has been impeached with the documents attached to this 

report.  Therefore, the statement to the PDC that an elderly gentleman in her church had filled out the C1 

for CBE must be rejected as false as well, and the matter re-considered in light of this new evidence and 

the unreliability of any statements by Jensen.   
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Jensen and Dickson were involved in all of the hit pieces, including the second one, as indicated by a 

phone message from Roach to Edwards on October 17th at 11:21 PM in which says: 

“I would say yes but I don’t want to worry about Darrel until the morning when I might be able to try to 

help.  Eileen told us about the letter.  She thought it would do damage.  I agree.  We need to get the 

response out.  As I suspected Karen is having a hard time making ends meet.  Her husband owns a 

gravel company which has not had a lot of work because there is nothing being built yet.  She has been a 

very successful realtor but the market is still slow and they are in recovery.” 

This was in response to who would be paying the bill for the second hit piece.  Roach and Edwards were 

getting pressure from Dickson to get it out.  Edwards told me that it was discussed that Dickson would re-

pay Jensen in cash once the campaign was over, but that Jensen had to pay the bills as they came up to 

make it look like they were complying with the law.  This, in and of itself, shows that they knew they were 

breaking the law.  Edwards does not know if Dickson did or did not re-pay Jensen in cash after the 

campaign ended or not.  The Dickson’s told many people, including myself, that they had nothing to do 

with the CBE hit pieces, the website or the articles in the Enumclaw Echo.  According to a witness whom I 

talked to, Susan Etchy was paid by Dickson for the articles in the online newspaper called the Enumclaw 

Echo and Dickson never reported the expenditures, nor did the Enumclaw Echo report the proper 

disclaimer that it was paid for by the Dickson campaign.  I have an independent witness, that will talk to 

the PDC, who was contacted by Etchy, during the campaign, and that Etchy complained that Dickson was 

not current on his payments to her and that she was going to stop running the illegal campaign postings if 

he did not catch up on payments.  Later, he did catch up and the postings continued.  Interestingly, the 

Enumclaw Echo stopped operations on the 26th of October, 2015, as soon as it was no longer needed for 

the Dickson campaign and right before the election, and after ballots had been mailed out.  A copy of 

those documents is attached to this report.    

As to motive in this case, it’s my belief that the connection between Jensen and Dickson was that Jensen 

owns land that Dickson was trying to help get developed in Enumclaw, which included a gated 

community.  Dickson, along with councilmembers Hoke Overland, Juanita Carstens and Chance LeFleur 

were trying to help get her property developed.  The Enumclaw Comprehensive Plan has to be changed 

to allow gated communities, something that will not be legal without an amendment to the Comp Plan.  I 

suspect that this is why Jensen was willing to do this favor to keep Darrel Dickson on the Enumclaw City 

Council and realize this personal benefit.  Jensen is on record at public meetings supporting this 

proposal.  Now, I believe that Jensen needs to continue to protect Dickson to keep him from exposing 

their illegal operations because that very Comp Plan amending process is currently taking place right 

now.  Additionally, Dickson got appointed to a small committee with the Enumclaw Chamber of 

Commerce where they drafted a support position for this Comp Plan change, something that is not 

supported by the citizens at large, again I suspect, to finish taking care of this and keeping it from being 

exposed and people being held accountable.    
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To be fair, I contacted Darrel Dickson on June 29th , 2016 on the street in Enumclaw outside my office at 

about 2:30 PM, and offered to show him the documents I had received from Edwards, and to allow him to 

explain them or comment on them.  He declined my offer to see the documents and told me that he had 

been involved in making the CBE hit pieces and plans, but that later he had withdrawn from the 

conspiracy to violate the law and had his lawyer send a letter of some sort.  I told him that I knew that this 

was also part of the plan to hide his involvement and that this was also part of the conspiracy.  He told me 

that it didn’t matter and that he was not responsible for the hit pieces being sent out.  Interestingly, this is 

the opposite of what he told me some months earlier when he approached me in the Enumclaw Safeway 

parking lot and told me that he knew nothing of the CBE hit pieces until they arrived in his mail box, and 

swore that this was the truth.  His admission on the 29th of June confirms that he was in fact involved, or 

why would he have had to have his lawyer draft and send a letter to absolve him of liability for sending the 

hit pieces.   

This further proves his knowledge and direction of these operations, and if there is a letter from his 

lawyer, that only proves it further.  Additionally, the law is clear on a co-conspirators withdrawal from a 

conspiracy to violate the law – there is a two-pronged test.  The withdrawing party to a conspiracy must 

not only notify all other co-conspirators in writing of their withdrawal, but must ALSO cease all contact with 

his co-conspirators and end his involvement in the essential objectives of the conspiracy in which an over 

act has taken place.   

Even more proof is that after I talked to Dickson on Wednesday, the 29th of June, 2016 at 2:30 PM, I 

checked and saw that the Enumclaw Echo website was removed and is not there now.  It was up and 

running right before that conversation.  If Dickson was not involved in the Enumclaw Echo, and if Dickson 

and Etchy were not using it as part of his campaign, and the Enumclaw Echo website was up and running 

just prior to our discussion and had been there since it stopped operations on the 26th of October 2016, 

but was taken down right after I talked to Dickson on the 29th of June, isn’t that probably one of the most 

amazing coincidences that has ever occurred?  Eight months go by and right after I talk to Dickson, 

Susan Etchy takes her old website down.  This entire operation and the still-to-this-very-day continuing 

coordination of the cover-up by Dickson, Jensen and Etchy, has not ceased.     

In this case, Dickson was the initiator of the conspiracy, the conspiracy had only one objective, which was 

to win the election by sending out these hit pieces and hiding the involvement of Dickson, and Dickson 

not only did nothing to stop it, he lied to everyone when all he had to do was tell the truth that he had 

participated in this plan.  Hiding the involvement of Dickson was an essential part of the plan, as 

evidenced by the attached emails and messages and the testimony of Conner Edwards.  If Dickson had 

wanted the operations to stop, they would have done so instantly, because he was running them himself, 

not Jensen.  She didn’t even know what he was designing and sending out.  
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Lastly on this point, Dickson had a responsibility to notify the PDC, the Attorney General and the King 

County Prosecuting Attorney, during the pendency of the conspiracy, if he really wanted to leave the 

conspiracy and absolve himself of these activities and there is no evidence that he took this very simple 

step.    

In summary, Darrel Dickson, Holly Dickson, Karen Jensen, Susan Etchy and others conspired to violate, 

and in fact violated numerous campaign finance reporting laws as part of the 2015 campaign for Darrel 

Dickson to the Enumclaw City Council.  The evidence is in their own words, sent from their own email and 

phone accounts.  The testimony of Conner Edwards is proven, beyond any doubt whatsoever, by the 

words of the co-conspirators themselves.  The accused in this case violated numerous Washington State 

campaign public disclosure laws.  CBE was not an independent soft money campaign committee.  Jensen 

did not report, nor did Dickson report these expenditures as donations to the Dickson campaign and in 

any event, they exceeded the contribution limits set by law.  They were not independent at all and were 

actually developed and run by Darrel Dickson to benefit Darrel’s campaign.  Even if they were a soft 

money political action committee operation doing in-kind expenditures, the material was developed by 

Dickson and with his full knowledge and participation at each step of the way, all in violation of 

prohibitions set forth in Washington State Public Disclosure Law.    

There is far more documentation of these violations and Conner Edwards has not only testimony to offer, 

but also more documents, in writing, that support this complaint.      

There are two attached files documenting these violations, but I can send hard copies in the mail as 

well.  Please confirm that you received these electronic copies.   

2 Attachments 

 pdf 
2 PDC Dickso... 
( 1.63 MB ) 
 pdf 

1 PDC Dickso... 
( 6.76 MB ) 
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Conner Edwards d
Fwd: updated mailer
June 20, 2016 at 9:24 PM
Christopher Hurst

Chris -
Here is the e-mail that I mentioned to you earlier. I want you to have this so that you can give it over to the PDC. While I would like to be kept
out of whatever proceedings come from you giving this to the commission, I understand that is probably not a real possibility.

As you can dearly see, Darrel had a dear role in developing the first communication trlat CBE sent out to Enumclaw voters. I did all the
opposition research at his and Pam's behest, whici included searciing through Kim's court records, making public record requests to the
Enumclaw police department, and many other things. Darrel worked with Pam and I to determine which inrormation was the most damaging to
Kim's candidacy and develop a message thal would make voters think less ot her There are numerous other e-mails that will back up what I

have to say, and I am more than happy to cooperate with you and the PDC on this.

Giving this e-mail over to you was not an easy decision for me to make. The part of me that did Pam's dirty work lor the last two years badly
wanted me to lie and pretend that this e-mail didn't exist.

But it does exist. And it does sho\ r activity that was clearly wrong and illegal. And I was undeniably an integral part ot it.

It was also a hard personal decision to make because it will undoubtedly make it into the public sphere that I 'narked" and gave up insider
information. Additionally, there is the risk that I won't be able to work on campaigns or in politics generally in the future because people will
think I'm "untrustworthy" and "insubordinate". This is hard for me because I really did enioy working as an LA and carmpaign manager. As
someone who grew up lhinking I would be lucky lo land a iob ,lipping burgers, working ,or a Senator was a tremendous honor. Perhaps the
hardest part o, this entire experience o, coming out against Pam was the realization that I would probably never work at the leg. again.

Elut since I'm already coming forward, I should come torward with it all. Pam is now alerted to the tact that I am coming out publicly against her
and is already apparenlly calling people in an attempl to ha\€ me blacklisted from any political jobs in the luture. This is something I
anticipated before I made my decision, so I can't cry about it too much.

I will say a lew words in derense of myself that are not intended to discharge my responsibility. This was my first time designing a mail piece,
and I didn't understand statutory spmsor lD requirements. lf I had dedicated any real time to examining the PDC'S sponsor lD requirements, I

would have realized that the entire piece was not compliant due to collaboration. Unfortunately, I can't daim that exoJse ,or the 2nd piece that
I designed and had sent out. At that point, I believe we all knew that what we were doing was wrong. I think that Pam knew the entire time that
all ot this stuf, was illegal but asked me to continue doing it anway.

At the end ol the day, I still leel like Danel was duped by Pam into thinking lhat negative illegal independent expenditures would win him the
election. Still, Danel, as an adult, businessman and a lormer elected otficial, also needs to take responsibility tor his actions. lf he had .lust told
the truth about his role with CBE in response to investigators, he probably would have oflly received a dap on the wrist. Lying to fie PDC is
much bigger deal than collaborating with independent expenditures. You told me some other things about Darrel that really make me rethink
what kind of man he is. The bit about paying Etdrey and the Enumdaw Echo was a complete shock. lt makes me wonder what else he was/Is
willing to do. He deserves some extra scrutiny.

Lastly, I will also say that I don't believe Karen Jensen really knew or understood anything about campaign finance laws or disdosure
requirements. Karen trutrrfully did not have much involvement in any ot the CBE activities, other than paying for the printing and postage. At
one point, I even instructed Karen on what to say in response to PDC staff. Truth be told, I don't even know that Karen knew that Darrel and I
collaborated on the design. But she likely did. She certainly knew that I worked dosely with Darrel on parts of the campaign.

Although I was dcing what Pam and Darrel told me to do, I am also dlrecuy responsible ror what happenod in th€ Enumdaw Council race.

I take responsibility for my aclions and I hope that you, Kim, and the entre LauUHurst family can torgive me.

Please don't hesitate to lel me know if there is anything else you want to know

BeST,

Conner Edwards
(42s) 533{6r/ cell

----- Forwarded message -----
From: Danel Dlckson< ,
Date: Thu, Sep 17, 2015 at 10:18 PM
Subject: Re: updated mailer
To: Conner Edwards <

Conner,

>, Holly Dickson < ,TP
Looks great! Thank you | ! . I think we should order 2000 of these cards. We can have Tek start working on this. I have to double check on
the language Paid for by Concemed Citizens of Enumdaw priorto printing. Lets talk tomonow.

Thank youl!

On Thu, Sep 17,2015 al6'.12 PM, Conner Edwards <
What do you think of the new image? ls it OK?

> wrote:
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Conner Edwards A
Fwd: PDF of draft mailer #2
June 21, 2016 at 10:02 AM
Christopher Hurst

FYl, I wasn't able to find anything where he gave me written feedback on the piece, I can keep searching though

Forwarded message
From: Conner Edwards <
Date: Mon, Sep 21, 2015 at 11:30 PM
Subject: PDF of draft mailer f2
To: Darrel Dickson < >, Pam Roach <

FYI -.

See attached, I'm open to any suggested changes, but I'm thinking this looks pretty good
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; : Conner Edwards':, Fwd: DRAFT NEGATIVE MAILER: 5 Facts you Might not Know about Kim Lauk
-r : . June 21 , 2016 at 10:00 AM' Christopher Hurst

5 Facts you probably don't know about Kim Lauk
(Because She wont tell you!)

#1) After tak'ng out over $20,000 worth of debt that she couldn't afford to pay off (including a loan for a new car), Lauk filed for bankruptcy to
avoid paying back creditors.

(Source: Federaf Bankruptcy Court Case #14-14971-TWD\

#2) Lauk illegally obscured embarrassing information about her financial mismanagement (including her bankruptcy) from her personal
disclosure form when she filed to run for Enumclaw City Council. Among the income/debt she failed to disclose to Enumclaw voters were $25O
worth of food stamps per month from the government and nearly $20,000 worth of debt. Lauk ls currently under lnvegtigatlon by the PDC
for multlple vlolatlons of state law.

(Source: PDC Case No. 1S-XXXX)

#3) Participated in an illegal drinking spree with minors that uttimately led to her husband Brandon Lauk being arrested for threatening to
assault an Enumclaw policeman.

(Source: Enumclaw Police Case #08-3339)

#4) Engaged in a late night screaming match with her husband that was so loud, it prompted worried neighbors to call the police.

(Source: Enumclaw Police Department Officer Report for lncident#14-5722)

#5) Lauk falsely implied that she was a small business owner.

Despite claims made to the contrary Lauk has never owned or managed a small business. "Kim's Sweet Dream Cakes" is not, nor has it ever
been, a business entity. lt only exists as a page on social media.

(Source: Department of Licensing, Secretary of State's Ofiice)
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From : Conner Edwards eurus53@ gmail.cont
Subject: Fwd; Website Drat

Date: June 20, 2016 at 9:32 PM
To: Chtistopher Hurst CHRISHURST2O10@'q com

Here is another one. Atthough I worked with Darrel on the website content (and cc'd him on my e-mail originating the e-mail strand here), Pam
tells me that we need to keep him out of it so he can be "trulhfuf about his non-inrolvement.

She said similar things to me over the telephone about the mailers, but after looking through my e-mail, I can't find anything explicit.

Forwarded message
From: Pam Roach 4[Qao|.cgm>
Date: Mon, Sep 21, 2015 at 12:56 AM
Su$ect: Re: Webite Drat
To: Conner Edwards <99-tgs53.@g-t!g[q

We do need to get this out there r(;ht away. Conner, can you crme up here with copies so we can go over it? I want Danel to trutttfully be able
to say he has not been too inrrolved with fiis. lt's fairto say he gave information to people atthis point. But he had no idea what it was going to
look like. That I think we could say il we change a business in the format. I have my last mesting at 2 o'clock with the malor of Edgwood so
maybe we're done at three.

I have to get some things done before I leave but if we can talk tomorrow we should.
It appears I have a phone and email. What I do not have is cloud back up.

Sent ftom my iPhone

> On Sep 21, 2o15, at 12:06 AM, Conner Edwards -eurus53@qmail.com> wrote:

> Folks -
> Here are screeflshots of lhe website drat I have put together. The goal is to have hlperlinks in the text so that @ple can see the
documents for themselves.

> Unfortunately, Iile attachmenb appear to be the only way I can share the draft with you gu!,s. Please take a look at tell me what you think. I

would like to 'publish'the draft tomorrow. We can link to the website on a future mailer.

> Conner
> 4smallbusinessowner'. prg>
> <Policerecords.prp
>dachiding.png>
> <spendingspree.png>
><Homepage.png>
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Conner Edwards
Fwd: Fw: email
June22,2016at5:20 PM
Christopher Hurst

FYI
Forwarded message

From: Conner Edwards <
Date: Mon, Oct 19, 2015 at 11:18 PM
Subject: Re: Fw: email

Here's what I would say in response to the PDC:

1) I confirm that I will use proper sponsor identification on all future political mailers. I was designing another mailer when I received the
complaint and used the guidelines from the PDC-published pamphlet you sent me to add proper sponsor lD. Since I am the only person who
has given money to the committee/paid lor the mailer, I put Top Five Contributors: Karen Jensen.

People who received the mailer had the ability to find out who paid for it because they could see that I was the head of the committee on the
PDCs website and I had not reported receiving no other contributions. I am working with Phil Stutzman and Lori Anderson to understand
exactly what requirements I am to follow as a one woman "political committee".

2) I filled out and sent in my C6 to Phil Stutzman and updated to the PDCs website electronically. My C6 for the second mailer I did was
uploaded on-time. lf I ever do this again in the future, I will make sure to do it within 24 hours of sending it out.

3) I had not received any contributions as ol September 241h, 2015 and have not received any contributions after September 24th, 201 5 either.
The only expenditures I have incurred were for the mailers and those expenditures were listed on my C6s and C4s.

4) The statement about Lauk buying a new car is not false. Lauk's bankruptcy records indicate thal she purchased a Honda 201 0 in February
of 2011 after she took out a loan from "Wells Fargo Dealership Seryices" for $8,081. The difference between that and the price of a new car
was likely made up by a larger down payment.

5) Darrel Dickson was not involved in the formation of the committee or our activities. Dickson did not assist me in filling out the C-'l PC form. I

would be more than happy to submit the registration form to the Washington State Crime Lab, but I don't really see the close resemblance
that Hurst feels so strongly about.

6) Mr. Hurst angrily contacted me very early in the morning on October 2nd to demand an appointment to see my "books". I didn't realize I was
required to maintain books since I was the only person paying for the mailers. The only real "books" I have are my credit card statement for
paying for the mailer and the invoices from the mail house. I would be more than happy to show Hurst my "books" but I need guidance from
the PDC as to what to exactly to show him.

Nor,v I have to fill out other forms?

Sent from my BlackBerry 10 smartphone on the Verizon Wireless 4G LTE network.

From: Phil StuEmaD (, . 
. _-: . 'r'i .\,i. i '-'l>

Sent: Thursday, October 15, 2015 9:48 AM
To: KJ
Cc: Tony Perkins
Subject RE: email

Karen Jensen

Citizens for a Better Enumclaw

On October 12,20t5,1 mailed you a letter dated October 9,2015, a copy of Chris Hurst's complaint,
and a copy of the PDC's PoliticalAdvertising and lndependent Expenditures brochures. lsentthem
to:

v-.^^ t^^-^^

€
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;;;;. r.n.,Enumcraw
718 Griffin Avenue #92f0

Enumclaw, WA 98022

On October 9,2OL5,1 called and left a message at (253) 709-5191. the number on your Committee
Registration (C-lPC) and asked for your email address so I could email a copy of the compliant to you.
What is the best number to contact you?

I am attaching a copy of my letter dated October 9,20L5, the complaint, and the PDC's Political
Advertising and lndependent Expenditures Brochures.

You need to amend your C-1PC to amend item 9 to state a location where campaign books will be
open for inspection during the eight days before the election (Oct 26 - Nov 2). Only a phone number
is not adequate. A copy of your C-1PC is also attached.

Remembet as a committee that selected the full reporting option, you are required to file a 21-day
pre-general election C-4 report on October 13, covering the period September 1 * October 12. lf the
only contribution is an in-kind contribution from you, you will need to include that contribution on
ScheduleB. YouarealsorequiredtofileaT-daypre-generalelectionC-4onOct2T,coveringthe
period Oct 13 - Oct 26, and a post-general election C-4 on Dec 10 covering the period Oct27 - Nov
30. Jennifer Hansen (360) 586-4560 or Chip Beatty (360) 586-0616 can help you with filing reports, if
you need help.

After you read through the questions in my letter, please call me to discuss. Thank you.

Phil Stutzman

116,: [gt} public Disctosure Commission
tt',tit'lE!il Shrnrng Lrghr oo Wrthrngton Potirtca Sinco 1972

Phllip E. Stutzman

Sr. Compliance Officer
Direct Line: 360-664-8853
Email : phil.stutzman @ pdc.wa.gov

PDC Main No. 360-753-1111

l" _tiil i 

n1A1as h i nsto n state
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lAlebsite. w\,v\A1. caic.vva. cc\i
Foliow us on i:arcencciii

From: KJ [mailto: ]
Sent: Thursday, October L5,2075 9:02 AM
To: Phil Stutzman <
Subject: email

Phil,
I still have not received anythingform your office.
My email:

Thanks,
Karen Jensen
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From: @nner Edwade eurus53@gmail.com
Subject: Re: Pam text, Karen, Danel

Date: June 22, 2016 at 11:12 PM
To: Christopher Hurst chrishurst20l O@q.com

lm sorry this is a messago from Pam that was in response to i believe a VM I left her about gstting Karen to pay for the 2nd ie mailing. Should
have mde lhat c-lear, but dilnt notice.

I haw her saved as Balshaya Shishka in my phorn (means big fine cone/big boss in Russian) because il someone lound my phone and
started looking through it I didnt want them to know u,ho I was talking with. I chose that partbular name because her hair reminded me of a
dnecone-

On Jun 22, 2o16 1 1 :08 PM, "Christopher Hursfl <gh!shUSt2E!-QEgg@> wrote:
Not sure what this is.
OnJun n,?IJ16, at6:32 PM, Conner Edwards€gIE]E@gj!@>vnob:
> €creenshot_2O1 60622-'1 81 258.png>
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718 Griffin Avenue #920
Enumclaw, WA 98022

lt,llllhtllll.llllllrltl,l'ltl,l,ll,rllllllllrnlllll,rllll,rgll
004.001 i*******scH 5-DlGlr 98022
DEBRA & LORAN PETERSEN
PO BOX 1100
ENUMCLAW WA 98022-1100

Citizens for a Better Enumclaw

718 Griffin Avenue #920
Enumclaw, WA 98022

PRSRT STD
US POSTAGE

PAID
TEKS SERVICES

PRSRT STD
US POSTAGE

PAID
TEKS SERVICES

,Ilrllrllr1,rllrrlr1lrllr1lrllIlrlllil'tr'hl'lhrlll'trillrl
003"001 ********scH 5-DlGlT 98022
LACEY SCHREINER
PO BOX 634
ENUMCLAW WA 98022.0634

No candidate authorized this mailer.
It is paid for by Citizens for a Better Enumclaw.

718 Griffin Avenue #920, Enumclaw, W,A
Top 5 Contributors: Karcn Jensen
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Interview Summary, Karen Jensen, Re: 
Karen Jensen & Citizens for a Better Enumclaw, Case 6333 

4/24/18 (11:35 a.m. to 11:56 a.m. - 21 minutes) 

• When I reviewed the recording of the 4/24/18 interview of Karen Jensen, I discovered
that I inadvertently kept the recorder in Standby within the Record mode, meaning that
there is no recording of the interview.  The following interview summary is being
prepared on 4/25/18 by Phil Stutzman, based on Mr. Stutzman’s recollection of the
questions and answers of the interview.  Karen Jensen was represented by John White,
Attorney.  Mr. Jensen was present in Mr. White’s office in Kirkland, Washington.

• Phil Stutzman (PS) Question: How did you get involved with Citizens for a Better
Enumclaw (CBE)?  

• John White (JW) Clarification: Do you mean the political committee she created?

• (PS):  Yes.

• Karen Jensen (KJ) Answer:  In August of 2015, Chris Hurst sent out a mailer to the
residents of Enumclaw, attacking me and my husband, as well as Darrel Dickson.  Later
he sent out a second mailer.  It made me mad, and I decided to send out something
against his daughter.

• PS Question:  Who came up with the name, Citizens for a Better Enumclaw?

• KJ Answer:  I did.  The name was my idea.

• PS Question:  Did anyone help you or work with you in creating CBE?

• KJ Answer:  No.

• PS Question:  Did Pam Roach consult with you or ask you to form this committee?

• KJ Answer:  No. No one helped me.  It was my idea and I did it on my own.

• PS Question:  Where did you get the information that you put in your mailers?  Did you
do the research, or did someone else do the research for you?

• KJ Answer:  Connor Edwards did the research.

• PS Question:  In an email that I have provided to you, dated 9/23/15, from Connor
Edwards to you, it says, in part, “Here’s a draft of the mailer that I want to send out to
Enumclaw voters.  I’d appreciate your feedback.  Darrel wasn’t comfortable sending it
out, but I think it needs to be done all the same.”  Who did you think Darrel was?  Did
you understand this to be referring to Darrel Dickson?  If this was a mailer you were
sending out on your own, independent of Darrel Dickson, using information compiled by
Connor Edwards, why is Darrel Dickson’s name in Connor’s email?



• KJ Answer:  Like I said, this was my mailer.  I sent it out, and I paid for it.  I don’t know
why Darrel’s name is in the email.  It doesn’t matter to me because this was my mailer.

• PS Question:  Do you have the six-page document of committee registration forms that I
sent to Mr. White this morning?

• KJ Answer:  I do.

• PS Question:  The first page is the initial C1-PC filed by Citizens for a Better Enumclaw
on 9/24/15.  Did you complete and sign this form?

• KJ Question:  I did.

• PS Question:  A portion of the form is handwritten.  Who completed that portion of the
form? 

• KJ Answer:  A man from my church.

• PS Question:  What is his name?

• KJ Answer:  Hugh Hales.

• PS Question:  How do you know Hugh Hales?

• KJ Answer:  Other than knowing him from church, I know him from various Republican
party fundraisers and from other republican party events.

• PS Question:  How did you get together?  Did you contact him or did he contact you?

• KJ Answer:  I don’t remember.

• PS Question:  Did Pam Roach ask you to form this committee or have anything to do
with the mailer?

• KJ Answer:  No.  I did it all on my own.  I paid for it myself.

• PS Question:  In that same packet, there is a C1-PC filed with the PDC on 7/15/15 by
Hugh Hales.  The name of the committee is Friends of Darrel Dickson for City Council.
It has a second page stating that the committee will be supporting one candidate, Darrel
Dickson.  The packet also contains a memo signed by Hugh Hales on 9/18/15, stating that
he is changing the name of Friends of Darrel Dickson for City Council to Concerned
Citizens of Enumclaw.  He also included a C1-PC for Concerned Citizens of Enumclaw,
dated 9/18/15, listing himself as Treasurer.  This C1-PC was filed just six days before
your C1-PC was filed that was partially completed by Hugh Hales.  What do you know
about these two committees filed by Hugh Hales, and what is your relationship with
Hugh Hales?  Why is he helping you fill out your C1-PC?



• KJ Answer:  Like I said before, filling out these forms is confusing.  I called the PDC and
spoke with a woman.  I told her I was using my own money and asked her what to file,
and she wasn’t sure.

• PS Question:  Do you remember who you spoke with?  Was it Jennifer Hansen?

• KJ Answer:  I don’t remember who I spoke with.

• PS Question:  Are these committees related?

• KJ Answer:  I don’t know anything about these committees.  I have never seen these
forms until this morning when you gave them to me.

• PS Question:  As a political committee, you had the right to accept contributions from
others?  Did you consider doing that?

• KJ Answer:  No.  I had people come up to me after the election and ask me if I wanted
help paying for the mailers, and I told them I didn’t want any contributions, that this was
something I wanted to do on my own.

• PS Question:  If you wanted to use your own money, why did you register a political
committee?  Were you aware that you could have reported pyour expenses on a C-6
Report of Independent Expenditures or Electioneering Communications?

• KJ Answer:  It was confusing to know which forms to file.  I decided to file as a political
committee. 

• PS Question:  Did you pay for the mailing with your own funds?

• KJ Answer:  Yes, my own funds.

• PS Question:  Did Pam Roach ask you to pay for these mailers?

• KJ Answer:  No.  It was my decision.

• PS Question:  Did anyone, Darrel Dickson, Pam Roach, or anyone, provide you with
money to help pay for any portion of the cost of mailers, or reimburse you after the
mailers were sent out?

• KJ Answer:  No.  No one.  I used only my own money.

In summary, Ms. Jensen said her actions concerning Kim Lauk were independent of Pam Roach 
and Darrel Dickson.  She said she received no help from anyone, except for research help from 
Conner Edwards, and received no funding from anyone.  She denied that Pam Roach asked her 
to form the committee, and denied speaking with Pam Roach or Darrel Dickson about her 
mailers.  She was vague about why Hugh Hales helped fill out her initial C1-PC form. 



Robert P. Dickson|Attorney|rdickson@dicksonlegal.com 

August 4, 2016 

Via email and first class mail 

Philip E. Stutzman 
Public Disclosure Commission 
PO Box 40908 
Olympia, WA 98504-0908 
phil.stutzman@pdc.wa.gov 

Re: Response Complaint Filed by Chris Hurst, PDC Case 6365 

Dear Mr. Stutzman: 

The purpose of this correspondence is to respond to the assertions made regarding Mr. Darrel Dickson in a letter 
dated July 8, 2016. After an exhaustive review of the circumstances, including the relative positions of the 
participants alleged to be involved, it is clear that Mr. Dickson is innocent of the allegations put forward against 
him at the behest of Representative Chris Hurst.   

Enclosed, please find the following exhibits: 
A. Email correspondence (between Connor Edwards and Holly Dickson)
B. Email correspondence (between Connor Edwards and Karen Jensen)
C. Email correspondence (attached to Rep. Hurst’s PDC complaint filing)
D. C-1PC form – Concerned Citizens of Enumclaw
E. C-1PC form – Citizens for a Better Enumclaw
F. Declaration by Susan Etchy

The issue at the core of this investigation is the proper use and reporting of campaign donations. Specifically, 
Mr. Dickson is accused of having failed to report in-kind contributions associated with the creation and 
distribution of a political mailer and the publication of an editorial. The following are responses to the specific 
allegations contained in the July 8, 2016 correspondence. 

1. Accepting over-limit in-kind contributions from Karen Jensen and Citizens for a Better Enumclaw
because of Mr. Dickson’s involvement in designing and facilitating two mailers that opposed Kimberly
Lauk that were sponsored by CBE as Independent Expenditures (RCW 42.17A.405(14)).

RCW 42.17A.405 outlines the limitations for campaign contributions. For independent Political Action 
Committees, direct contribution limits are $1,000. Rep. Hurst alleges that the independent Political Action 
Committee operated by Karen Jensen (Citizens for a Better Enumclaw) made an in-kind contribution to Mr. 
Dickson’s campaign by facilitating mailers that opposed Ms. Lauk’s candidacy (Rep. Hurst’s daughter).  

The renewed complaint is based on information provided to Rep. Hurst by Conner Edwards, a former aide to 
Senator Pam Roach.  Mr. Edwards volunteered to assist in Mr. Dickson’s reelection. He was never granted 
decision-making authority on behalf of the campaign. Specifically, Mr. Edwards worked to produce a campaign 
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mailer about Ms. Lauk’s troubled financial past. Mr. Dickson generally disfavors negative campaigning, a fact 
that was fairly widely known. After some discussion, Mr. Dickson rejected Mr. Edwards’s proposed mailer. After 
Mr. Dickson’s rejection of the mailer, Mr. Edwards moved forward with the mailer’s production on his own.   

During Mr. Dickson’s initial dealings with Mr. Edwards, the mailer was done with an eye towards using Mr. 
Dickson’s campaign committee, entitled Concerned Citizens of Enumclaw (“CCE”). At no time did Mr. Dickson 
authorize or coordinate the distribution of any mailers through other independent PACs. In fact, the email 
exchanged between Mr. Dickson to Mr. Edwards, rather than raise concerns about Mr. Dickson and his alleged 
coordination, it demonstrates legal activities of a campaign:  

As indicated in Exhibit C, Mr. Dickson contemplated using his campaign committee (CCE) to distribute the mailer, 
not an independent PAC (CBE).  Furthermore, the mailer was never distributed by Mr. Dickson. Consequently, 
no contribution, in-kind or otherwise, was generated in relation to Mr. Dickson’s consideration and rejection of 
Mr. Edwards’s proposal. There has been no violation of the RCW by Mr. Dickson or his campaign committee.  

2. Failing to report in-kind contributions from Karen Jensen and Citizens for a Better Enumclaw for the
value of its two mailers (RCW 42.17A.240).

The correspondence contained in the new PDC complaint seems to indicate that Mr. Edwards was confused 
regarding the roles of the different committees alleged to be involved.  For instance, the email contained in 
Exhibit C was in response to Mr. Edwards’s request to review the proposed mailer. As noted above, Mr. Dickson’s 
reelection committee is “Concerned Citizens of Enumclaw.” It is not an independent PAC under the RCW. Exhibit 
D. (Ms. Jensen’s filing is attached as Exhibit E.) In 2015, Mr. Dickson change the name of his campaign committee
from “Friends of Darrel Dickson for City Council” to “Concerned Citizens of Enumclaw.” Id. It appears that Mr.
Edwards is confused about the characterization of Mr. Dickson’s campaign committee. This is evidenced by Mr.
Edwards’s own email that accompanied the PDC correspondence. Specifically, he states the following:

Exhibit C. 

Exhibit C. 
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There was no coordination between Ms. Jensen, CBE and Mr. Dickson.  In fact, Mr. Dickson disapproved of the 
mailer. See Exhibits A and B.  Mr. Edwards’s efforts to find another entity to publish and distribute the mailer is 
the antithesis of coordination with Mr. Dickson. Rather, Mr. Edwards went ahead with his project after the 
candidate refused, because “he no longer wanted to send this [mailer] out because he thought it was too 
negative.” Ex. A.  

In an email exchange with Mrs. Holly Dickson (Mr. Dickson’s wife), on September 22, 2015, Mr. Edwards 
acknowledged that Mr. Dickson had rejected the ad.  

  Exhibit A  

Clearly, not only did Mr. Dickson separate himself from the project, he expressly did not want the mailer sent.  
On his own volition, Mr. Edwards chose to push forward. Exhibit B.  
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It appears that Ms. Jensen accepted the invitation from Mr. Edwards to produce and distribute the mailer. Ms. 
Jensen did not have a role in his campaign.  She was not a decision-maker, nor did Mr. Dickson coordinate with 
her regarding reelection strategy.  Ultimately, Mr. Edwards approached Ms. Jensen contrary to the candidate’s 
wishes. Ex. B. Representative Hurst’s second round of allegations is as meritless as his first.   
 

3. Failing to report in-kind contributions from Susan Etchey for the value of her online news magazine, 
Enumclaw Echo, because of Mr. Dickson’s alleged involvement and funding of Enumclaw Echo (RCW 
42.17A.240).  
 

Mr. Dickson did not receive in-kind contributions from Ms. Susan Etchy for the value of her online publication. 
Ms. Etchy confirmed as much in a written statement enclosed with this correspondence:  

Exhibit B. 

PDC Exhibit 5 
Page 4 of 13



Representative Hurst appears to be seeking to use the PDC as his personal investigative arm, to gather 
intelligence on political opponents of him and his family.  His scurrilous websites and wild conspiracy theories 
make clear that whatever compelled production there may be to the PDC will be fodder for him – information 
that, absent the meritless accusations, he would never be granted access to and that he could not use to retaliate 
against those who disagree with him.  The PDC should not allow itself to be used by Rep. Hurst in this manner.   

His efforts to get the PDC to investigate an on-line newspaper raise serious questions under the protections 
under the First Amendment and Washington’s constitution to the right to speak and publish.  I expect that any 
effort to compel production of additional information from the Enumclaw ECHO would face prompt 
constitutional challenge.  Until last year, had Rep. Hurst attempted this tactic individually, he would have been 
exposed to serious liability under Washington’s Anti-SLAPP statute. 

Exhibit F.
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Conclusion 
This allegation of failure to report in-kind contributions was already examined by the PDC. Based on our review 
of the facts, Mr. Hurst has provided nothing new to prompt re-opening the investigation. First, the underlying 
evidence refutes any violations by Mr. Dickson or CCE. Mr. Dickson ultimately rejected its publication and 
distribution of the mailer. See Exhibits A and B. As a result, no “contributions” were generated and 
consequently, RCW 42.17A.405 limitations were not triggered. In fact, at the time of the initial work on the 
mailer, Mr. Edwards’s communiques indicate that his proposal was to use Mr. Dickson’s campaign committee 
(not CBE or any other independent PAC).  

Second, as indicated by Mr. Edwards’s emails between parties, Mrs. Jensen did not act on behalf of, or in 
coordination with, Mr. Dickson. See Exhibit B. Rather, after Mr. Dickson withdrew his support of the mailer prior 
to its dissemination, Mr. Edwards took it upon himself to find an alternative outlet to distribute his mailer. Id.  

Finally, Ms. Etchy denies ever receiving funds from Mr. Dickson in exchange for the publication of a favorable 
piece in her online news publication. Ex. F. 

This investigation should conclude with a prompt PDC finding that Mr. Dickson did not violate any campaign 
finance laws and a second dismissal.  

Sincerely, 

DICKSON LAW GROUP PS 

Robert P. Dickson 
cc:  Client 
RPD:3073-072116 
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Exhibit B 
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Exhibit C 
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Exhibit D 
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Exhibit E 
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Robert P. Dickson|Attorney|rdickson@dicksonlegal.com 
Jennifer Martirosian|Paralegal|dfrohlich@dicksonlegal.com 

July 24, 2018 

Via regular mail and email 

Phil Stutzman 

PDC - Director of Compliance 

PO Box 40908 

Olympia, WA 98504 

Phil.Stutzman@pdc.wa.gov 

RE: PDC - Darrel Dickson - Alleged violation of RCW 42.17A.405(14) and .240 (July 

2016) 

Dear Phil: 

After receiving your email late June, we’ve been able to counsel with our clients and seek increased clarification 

on the roles that the parties and entities involved had during the summer of 2015. The purpose of this 

correspondence is to clarify what roles Mr. Darrel Dickson’s campaign committee (VoteDickson.org) and Hugh 

Hales’s Concerned Citizens of Enumclaw (CCE) had in the run-up to the 2015 election. I’m confident you’ll see 

that the parties involved acted properly. (Enclosed, please find Mr. Hales’ C1PC Political Committee Registration 

form for Concerned Citizens of Enumclaw.)   

To be clear, Mr. Dickson’s campaign committee was VoteDickson.org. Mr. Hales’ political committee was CCE. 

As entities, CCE and VoteDickson.org were independent, with no coordination. Thus, to answer your question 

about the initial correspondence, the first paragraph on page two of the letter was simply incorrect when it stated 

that Mr. Dickson’s campaign committee was CCE. Mr. Dickson was acting on behalf of VoteDickson.org (his 

campaign committee), and not CCE (Mr. Hales’ committee) during the run-up to the 2015 election.  

It has also become clear what was meant in the email statement where Mr. Dickson said that he had to check on 

the CCE language at the bottom of Mr. Edwards’ proposed mailer. When Mr. Dickson saw that reference in the 

proposed draft of the mailer, it was puzzling. This was due to the fact that Mr. Dickson believed that the mailer 

would be produced by his committee, VoteDickson.org, and not CCE. Thus, seeing the mailer with the CCE 

reference was unusual, prompting Mr. Dickson to question the language. As you may recall, because Mr. Dickson 

chose to pause and consider the situation, he decided to unilaterally terminate his involvement with Mr. Edwards’ 

mailer project.  

At that time, Mr. Dickson had contemplated a different mailer, apart from that eventually sent at Mr. Edwards’s 

direction. Specifically, Mr. Dickson had considered distributing a simple side-by-side comparison mailer outlining 

the differing qualifications between himself and his then-opponent (Kimberly Lauk). At that time, the rather 

benign mailer was the only “negative” campaign maneuver that Mr. Dickson was comfortable with. (By contrast, 

the mailer sent by Mr. Edwards was considerably different.) It is important to note here, that even Mr. Dickson’s 

comparison mailer project was discontinued, having only gotten to the preliminary stages of production. 
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Given what we know now, based on both the interviews and documentary record, the individual roles of the parties 

are much clearer. Simply put, CCE was an independent committee initiated and controlled by Mr. Hales in his 

individual capacity, while VoteDickson.org was Mr. Dickson’s campaign committee. Any references within the 

original response letter should be corrected to be read in that context.  

In summary, it remains our position that Mr. Edwards was simply mistaken about the role of the committees at 

issue. Mr. Dickson utilized his committee (VoteDickson.org) for his campaigning efforts in 2015. For reasons 

unsubstantiated within the record, Mr. Edward’s has conflated Mr. Dickson’s committee VoteDickson.org with 

other committees which supported his reelection effort. In our response to your initial inquiry, the reference to 

CCE was incorrect. VoteDickson.org and CCE were separate committees, with Mr. Dickson utilizing the former 

for his reelection efforts. (It should be noted, that CCE ended up doing very little during the 2015, in particular, 

it did not send any mailers during the 2015 election cycle.)   

Hopefully, the above information is helpful and satisfies your concerns. 

Sincerely, 
DICKSON FROHLICH PS 

ROBERT P. DICKSON 
cc:  File; Client 
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Interview Summary, Darrel Dickson, Re: 
Karen Jensen & Citizens for a Better Enumclaw, Case 6333 and 

Darrel Dickson, Case 6365 
6/14/18 (50 minutes, 58 seconds) 

• (Background) In 2015, Darrel Dickson was an incumbent Enumclaw City Council
Member who was running for reelection.  State Senator Pam Roach was a friend of
Darrel Dickson, and worked with him to assist his reelection effort.  She asked Conner
Edwards, who worked in her office, to work with Dickson, which he did.  Dickson’s
opponent was Kim Lauk, the daughter of State Representative Chris Hurst, the
complainant in this matter.  On September 24, 2015, Karen Jensen submitted a Political
Committee Registration (PDC form C1-PC), for a committee named Citizens for a Better
Enumclaw (CBE).  Karen Jensen was its treasurer, sole officer, and sole contributor.  The
committee raised and spent $2,806.98 to send out two mailers and maintain a website,
www.kimlauk.com that were critical of Lauk.  Kim Lauk defeated Darrel Dickson in the
election. 

• Darrel Dickson said he broke his hip during the campaign, and complaints started coming
in by Chris Hurst.  He said he felt overwhelmed, and reached out to Pam Roach for
guidance.  He said Ms. Roach suggested that Conner Edwards could help.  During the
first part of September 2015, Darrel Dickson asked Conner Edwards what he thought he
should do.  He said he knew from his own research that Kim Lauk had gone bankrupt,
and that she had a business not on her Personal Financial Affairs Statement (F-1 Report).

• Darrel said Pam Roach was not involved in discussions about the research.  He said his
discussions were with Conner Edwards.  Darrel confirmed that Hugh Hales is his father-
in-law.  He also confirmed that VoteDixon.org was his 2015 Campaign Committee.
Darrel said Hugh Hales created Concerned Citizens of Enumclaw (CCE).  Darrel said he
did not recall whether he was aware that Hugh Hales had registered CCE with the PDC.
Darrel said he did not recall whether he helped create CCE.  He said VoteDixon.org was
his committee, and that he could not remember whether he was involved with CCE.

• Darrel said Conner Edwards worked on a campaign flyer for his campaign.  Darrel said
he assisted with Conner with limited research.  Darrel said he recalled that on 9/17/15, he
told Conner he wanted to think about whether to sponsor the flyer.  He said he woke up at
3:00 a.m. on 9/18/15, feeling that it was not right to send out the flyer.  He said he felt an
awkwardness because of the negative flyer.  Darrel said he did not communicate with
Pam Roach about the flyer, only with Conner Edwards.

• Darrel said when he was still planning on sending out the flyer, he was not sure who
would be the sponsor, but thought it would be his campaign committee.  Darrel denied
that after he informed Conner he did not want to send out the flyer that he wanted it to go
out, just not under his name.  He said it bothered him that Kim Lauk had not disclosed
her business on her F-1.
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• Darrel Dickson said he tried to stop the flyer from going out.  He said Conner Edwards
decided to go ahead after he pulled out of the project.  Darrel acknowledged that he did
not directly tell Conner Edwards to not send out the flyer with anyone.

• Darrel Dickson could not recall discussing and commenting on whether certain images
and text should go on a website concerning Kim Lauk.

• Phil Stutzman and Darrel Dickson reviewed several emails concerning research about
Kim Lauk.

• Darrel Dickson agreed that an email from Darrel Dickson to Conner Edwards on 8/26/15
concerned bankruptcy research.  Darrel Dickson said he thought it was completely
inappropriate for Kim Lauk to not disclose her business and bankruptcy on her F-1
report.  Darrel Dickson said he helped Conner Edwards research a Driving Under the
Influence (DUI) charge concerning Kim Lauk’s spouse.

• Darrel Dickson was shown an email dated 9/15/15 from Conner Edwards to Darrel
Dickson concerning a picture on Kim Lauk’s Facebook page with tattoos

• Darrel Dickson was shown an email dated 9/15/15 from Conner Edwards to Darrel
Dickson and Pam Roach concerning correspondence with Tek Services.

• Darrel Dickson was shown an email dated 8/29/15 from Conner Edwards to Darrel
Dickson concerning research being conducted by Mr. Edwards about Kim Lauk.

• Darrel Dickson said he communicated with Conner Edwards by telephone.  Conner
Edwards sent emails, and Darrel Dickson called Mr. Edwards to discuss.

• Darrel Dickson was shown an email from Darrel Dickson to Conner Edwards concerning
a non-profit organization associated with Kim Lauk where some individuals felt the
money in the organization was not being used properly.

• Darrel Dickson was shown an email dated 9/21/15 from Conner Edwards to Darrel
Dickson concerning the draft mailer that Mr. Edwards was preparing to send to Tek
Services.

• Darrel Dickson was shown an email dated 9/16/15 from Darrel Dickson to Conner
Edwards that was a Dickson versus Lauk scorecard.  Mr. Dickson said he could not recall
whether he sent this out.

• Darrel Dickson said that after he rejected the mailer on 9/22/15, Conner Edwards helped
him with flyers and putting up signs.

• Darrel Dickson said he had no interactions with Karen Jensen about the flyer after he
rejected the flyer.



• Darrel Dickson said he did not know how Karen Jensen was found.  Mr. Dickson said he
did not recall whether Pam Roach talked to him about getting someone else to send out
the mailer he had rejected.

• Darrel Dickson said he knew Susan Etchey, and was familiar with her Enumclaw Echo
online newspaper.  He said he could not recall how Ms. Etchey became involved in his
campaign.

• Darrel Dickson said he did not know whether he gave information to Susan Etchey about
Kim Lauk.  Mr. Dickson said he did not know whether Pam Roach gave Susan Etchey
information about Kim Lauk.

• Darrel Dickson said he did not help Susan Etchey financially.

• Darrel Dickson said he did not reimburse Karen Jensen or help her pay for her mailings.

• Darrel Dickson said his comments to Conner Edwards were that the flyer was “out of
control.”

• DD did not recall whether Pam Roach tried to convince him to go negative in the
campaign.  Mr. Dickson said his conversations were with Conner Edwards, not Pam
Roach.

• Darrel Dickson said the anti-Lauk website was set up by Conner Edwards.  Mr. Dickson
said he did not discuss sponsoring the website through his campaign.



A recording of the interview of Darrel Dickson, conducted June 14, 
2018 



Interview Summary, Hugh Hales, Re: 
Karen Jensen & Citizens for a Better Enumclaw, Case 6333 and 

Darrel Dickson, Case 6365 
6/14/18 (28 minutes, 01 seconds) 

• (Background) In 2015, Darrel Dickson was an incumbent Enumclaw City Council
Member who was running for reelection.  State Senator Pam Roach was a friend of
Darrel Dickson, and worked with him to assist his reelection effort.  She asked Conner
Edwards, who worked in her office, to work with Dickson, which he did.  Dickson’s
opponent was Kim Lauk, the daughter of State Representative Chris Hurst, the
complainant in this matter.  On September 24, 2015, Karen Jensen submitted a Political
Committee Registration (PDC form C1-PC), for a committee named Citizens for a Better
Enumclaw (CBE).  Karen Jensen was its treasurer, sole officer, and sole contributor.  The
committee raised and spent $2,806.98 to send out two mailers and maintain a website,
www.kimlauk.com that were critical of Lauk.  Kim Lauk defeated Darrel Dickson in the
election. 

• Hugh Hales said he registered Friends of Darrel Dickson for City Council as a political
committee for the purpose of supporting the candidacy of Darrel Dickson.

• Hugh Hales said he changed the name of the committee from Friends of Darrel Dickson
to Concerned Citizens of Enumclaw (CCE) because the committee wanted a name that
expressed a wider concern than just Darrel’s candidacy.  He said the committee wanted
“to possibly get involved in lots of things, and support all kinds of causes.”  Mr. Hales
said he personally contributed a few hundred dollars to the committee.

• Hugh Hales said the committee was planning to send out a mailer to all registered voters.
He said the committee paid for the printing, but they did not send it out.  Mr. Hales said it
was a mailer that compared Darrel Dickson with Kim Lauk.  He said he did not send it
out because Darrel thought it would not be a good idea.  Mr. Hales said he put the
information for the comparison mailer together on his computer.  He said Darrel Dickson
did not give him the information for the mailer.

• Hugh Hales acknowledged that he helped Karen Jensen complete her C1-PC.  Mr. Hales
said Ms. Jensen approached him at the church they attend, and asked if he would help
complete her PAC registration form.  Mr. Hales said he agreed, and Ms. Jensen came to
his house, where he helped complete the form.  Mr. Hales stated that the handwriting on
the original C1-PC of Citizens for a Better Enumclaw is his handwriting.

• Hugh Hales said the work for his committee was completely separate from the work of
Karen Jensen.  Mr. Hales said Karen Jensen needed an address for Citizens for a Better
Enumclaw, so he allowed her to use the same P.O. Box at Mail Express in Enumclaw that
he had rented for Concerned Citizens of Enumclaw.  He did not charge her for using the
P.O. Box.  He said he did not believe Ms. Jensen received any mail at the P.O. Box for
Citizens for a Better Enumclaw.
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• Hugh Hales said Concerned Citizens of Enumclaw was not created to send out the
mailers that Karen Jensen ultimately sent out under the name Citizens for a Better
Enumclaw.  Mr. Hales said he created Concerned Citizens of Enumclaw independent of
Darrel Dickson.

• Hugh Hales said he went with Darrel Dickson and a friend who is an attorney when
Darrel Dickson researched Kim Lauk’s bankruptcy records.



A recording of the interview of Hugh Hales, conducted June 14, 2018 
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Interview Summary, Holly Dickson, Re: 
Karen Jensen & Citizens for a Better Enumclaw, Case 6333 and 

Darrel Dickson, Case 6365 
6/14/18 (25 minutes, 48 seconds) 

• (Background) In 2015, Darrel Dickson was an incumbent Enumclaw City Council
Member who was running for reelection.  State Senator Pam Roach was a friend of
Darrel Dickson, and worked with him to assist his reelection effort.  She asked Conner
Edwards, who worked in her office, to work with Dickson, which he did.  Dickson’s
opponent was Kim Lauk, the daughter of State Representative Chris Hurst, the
complainant in this matter.  On September 24, 2015, Karen Jensen submitted a Political
Committee Registration (PDC form C1-PC), for a committee named Citizens for a Better
Enumclaw (CBE).  Karen Jensen was its treasurer, sole officer, and sole contributor.  The
committee raised and spent $2,806.98 to send out two mailers and maintain a website,
www.kimlauk.com that were critical of Lauk.  Kim Lauk defeated Darrel Dickson in the
election. 

• Holly Dickson said Hugh Hales is her father.  Ms. Dickson said her father lives close to
her and her husband, and said she interacted with her father during the 2015 Enumclaw
City Council election.

• Holly Dickson said she was aware of her father’s political committee during the
campaign.  Ms. Dickson said her husband was not involved in Hugh Hale’s PAC.  Holly
Dickson said she knew her father had formed a PAC, but did not think she was involved
in what he was doing.  Ms. Dickson said she talked to her father about what he was
doing, but did not think she was involved in what the PAC was doing.

• Holly Dickson said she did not know why her father changed the name of his committee
from Friends of Darrel Dickson for City Council to Concerned Citizens of Enumclaw on
9/18/15.  Ms. Dickson said she could not remember whether she was aware, during the
election, that Hugh Hales had changed the name of his PAC to Concerned Citizens of
Enumclaw.

• Holly Dickson described how the money in the PAC was spent, by stating, “We made a
postcard.”  Ms. Dickson said they did not send out the postcard because “We were afraid
of the wrath of Christopher Hurst coming down on us, and it wasn’t worth it.”  Ms.
Dickson said the mailer was a “compare and contrast” postcard that was pretty objective.
She said it was only negative in that it said Kim Lauk went bankrupt and Darrel Dickson
did not.  Ms. Dickson said she could not remember if Darrel had input in developing the
postcard.  Ms. Dickson said her father, Hugh Hales, made the decisions concerning the
postcard.  Ms. Dickson acknowledged that she was probably involved in making
decisions about the postcard.

• Holly Dickson said her husband is a good guy and does not like negative campaigning.

• Holly Dickson said she was not aware that Pam Roach was involved in developing the
anti-Lauk mailer.
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• Holly Dickson said Darrel was initially planning to send out the anti-Lauk mailer under
his committee name, and not under Hugh Hales’ committee, Concerned Citizens of
Enumclaw.  Ms. Dickson said she saw Conner Edwards’ proposed mailer, but was not
involved in the project.  Ms. Dickson said Darrel Dickson did not pay Susan Etchey for
publishing the Enumclaw Echo.



A recording of the interview of Holly Dickson, conducted June 14, 2018 
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7/31/18 10:50 a.m. 

Hi Pam, 

On March 29, 2016, the PDC dismissed a similar complaint filed by Chris Hurst during the 2015 
Enumclaw City Council election.  However, on July 5, 2016, Chris Hurst filed a new complaint covering 
some of the same issues, based on emails provided to him by Conner Edwards and on statements made 
to him by Conner.  His complaint alleges that you should have been listed as a committee officer on 
Karen Jensen’s committee registration for Citizens for a Better Enumclaw, because you were a principal 
decision maker for the committee; second, he alleges that Darrel Dickson worked with Karen Jensen to 
send out the mailers, making them over-limit in-kind contributions to his campaign, rather than 
independent expenditures, as they were reported by Ms. Jensen; third, Chris Hurst alleges that Darrel 
Dickson may have reimbursed Karen Jensen for the cost of the mailers; and fourth, he alleges that Darrel 
Dickson may have paid Susan Etchey to publish articles and information opposing Kim Lauk in her on-
line newspaper, The Enumclaw Echo, resulting in an unreported in-kind contribution from Susan Etchey 
to Darrel Dickson’s campaign.   Rather than conduct a recorded interview, I think it would be more 
efficient for you to reply by email to the questions below.  I am working to complete my work today, and 
would appreciate your input.  I know you are busy, and I appreciate any answers you can provide.  Thank 
you Pam.  Here are my questions: 

1. How was the draft mailer concerning Kim Lauk developed by Conner Edwards?  Did you
and Conner Edwards and Darrel Dickson review the material that went into the draft
mailer?

2. What was the initial plan for sending out the mailer?  Was Darrel planning to send out the
mailer under his committee name?

3. After Darrel decided around September 20, 2015 that he would not send out the mailer
because it was too negative, what did you and Conner do?

4. How did Karen Jensen become aware that Conner had a mailer she might be interested in
sponsoring?

5. Did you contact Karen Jensen and ask her if she was willing to create a committee and
send out mailers as independent expenditures?

6. Did you consider Conner’s research information to be his work product that he could
share with Karen Jensen after Darrel decided not to be involved?

7. Were you or Conner Edwards principal decision makers, thereby acting as committee
officers, for Karen Jensen’s committee, Citizens for a Better Enumclaw?

8. Did Karen Jensen make the decisions for Citizens for a Better Enumclaw?
9. Was Darrel Dickson part of Citizens for a Better Enumclaw?  Did Darrel work or

collaborate with Karen Jensen to send out the two mailers opposing Kim Lauk?
10. Did Darrel Dickson, or anyone else, reimburse Karen Jensen for the cost of the two

mailers?
11. Did Darrel Dickson work with or pay Susan Etchey to publish information opposing Kim

Lauk in her on-line newspaper, The Enumclaw Echo?

Phil Stutzman 
Sr. Compliance Officer 
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*************   
7/31/18 9:21 p.m. 

I have responded in all caps so you can easily see the responses. In the context of today’s politics I 
wanted to mention that. (I am not yelling.) 

On Jul 31, 2018, at 10:49 AM, Phil Stutzman <phil.stutzman@pdc.wa.gov> wrote: 

Hi Pam, 

On March 29, 2016, the PDC dismissed a similar complaint filed by Chris Hurst during the 2015 
Enumclaw City Council election.  However, on July 5, 2016, Chris Hurst filed a new complaint covering 
some of the same issues, based on emails provided to him by Conner Edwards and on statements made 
to him by Conner.  His complaint alleges that you should have been listed as a committee officer on 
Karen Jensen’s committee registration for Citizens for a Better Enumclaw, because you were a principal 
decision maker for the committee; second, he alleges that Darrel Dickson worked with Karen Jensen to 
send out the mailers, making them over-limit in-kind contributions to his campaign, rather than 
independent expenditures, as they were reported by Ms. Jensen; third, Chris Hurst alleges (WHAT THE 
HECK WOULD HURST KNOW ABOUT THAT ANYWAY? ALL A PERSON HAS TO DO IS ALLEGE SOMETHING? 
REALLY? IT HAS BEEN MY PERSONAL EXPERIENCE, AND IT IS AGAIN WITNESSED HERE, THAT ALL HURST 
HAS TO DO IS SPECULATE, NO PROOF, JUST MAKE SOMETHING UP AND GOVERNMENT/THE PRESS/PDC 
RUN WITH IT TO DESTROY LIVES. BY THE WAY, DID LAUK REPORT TO THE PDC HER DADDY’S INKIND 
CAMPAIGN CONTRIBUTIONS OF TIME AND CONSULTING? WAS THE MONEY HE GAVE HER FOR LIVING 
EXPENSES DURING THE CAMPAIGN REPORTED TO THE PDC?) THESE AND MY OTHER QUESTIONS ARE 
NOT RHETORICAL. I REALLY WOULD LIKE TO KNOW.  
that Darrel Dickson may have reimbursed Karen Jensen for the cost of the mailers; and fourth, he alleges 
that Darrel Dickson may have paid Susan Etchey to publish articles and information opposing Kim Lauk in 
her on-line newspaper, The Enumclaw Echo, resulting in an unreported in-kind contribution from Susan 
Etchey to Darrel Dickson’s campaign.   Rather than conduct a recorded interview, I think it would be 
more efficient for you to reply by email to the questions below.  I am working to complete my work 
today, and would appreciate your input.  I know you are busy, and I appreciate any answers you can 
provide.  Thank you Pam.  Here are my questions: 

1. How was the draft mailer concerning Kim Lauk developed by Conner Edwards?  I DO
NOT KNOW. ON HIS COMPUTER WOULD BE MY ASSUMPTION. Did you and
Conner Edwards and Darrel Dickson review the material that went into the draft mailer?

WHAT I KNEW FROM THE COMMUNITY WAS THAT LAUK WAS HURST’S DAUGHTER, THAT SHE RAN AN 
UNLICENSED BAKERY OUT OF HER HOUSE AS SEEN ON SOCIAL MEDIA, AND THAT SHE JILTED HER 
HUSBAND FOR ANOTHER MAN WHILE HER HUSBAND WAS SERVING IN IRAQ. I ALSO KNEW SHE HAD NO 
POST HIGH SCHOOL EDUCATION. THIS WAS INFORMATION THAT THE TIGHT KNIT REPUBLICAN PARTY 
GROUP “HAD ON LAUK.” PRECINCT LEADERS CERTAINLY DID NOT WANT THE SPAWN OF CHRIS HURST 
GETTING A FOOTHOLD IN  ENUMCLAW POLITICS.  LAUK WAS PRETTY COMMON KNOWLEDGE.  

2. 
3. What was the initial plan for sending out the mailer?  I DO NOT KNOW. Was Darrel

planning to send out the mailer under his committee name? I DO NOT KNOW. I
HEARD HE DIDN’T LIKE THE MAILING. IT WAS VERY DARK AND
REFLECTIVE OF EDWARDS’  PERSONALITY AS WE ALL NOW KNOW.
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4. After Darrel decided around September 20, 2015 that he would not send out the mailer
because it was too negative, what did you and Conner do?

MR. EDWARDS WAS THE CONSULTANT. I WAS NOT. I DIDN’T DO ANYTHING. 

5. 
6. How did Karen Jensen become aware that Conner had a mailer she might be interested in

sponsoring? I DO NOT KNOW.
7. Did you contact Karen Jensen and ask her if she was willing to create a committee and

send out mailers as independent expenditures?  NO.
8. Did you consider Conner’s research information to be his work product that he could

share with Karen Jensen after Darrel decided not to be involved?
 I HAVE NO RESPONSE HERE. I AM PRETTY SURE I NEVER THOUGHT OF THIS ISSUE. 

9. 
10. Were you or Conner Edwards principal decision makers, thereby acting as committee

officers, for Karen Jensen’s committee, Citizens for a Better Enumclaw? NOT ME.
AND, I DO NOT KNOW ABOUT  EDWARDS.

11. Did Karen Jensen make the decisions for Citizens for a Better Enumclaw? I HAVE NO
IDEA.

12. Was Darrel Dickson part of Citizens for a Better Enumclaw?  I DO NOT KNOW. Did
Darrel work or collaborate with Karen Jensen to send out the two mailers opposing Kim
Lauk? I DO NOT KNOW.

13. Did Darrel Dickson, or anyone else, reimburse Karen Jensen for the cost of the two
mailers? I DO NOT KNOW.

14. 
15. Did Darrel Dickson work with or pay Susan Etchey to publish information opposing Kim

Lauk in her on-line newspaper, The Enumclaw Echo?
I  DO NOT KNOW. I DON’T KNOW SUSAN ETCHEY AND HAVE NEVER HEARD OF THE ENUMCLAW ECHO 
UNTIL I JUST READ IT IN THIS QUESTION. 
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Interview Summary, Pam Roach, Re: 
Karen Jensen & Citizens for a Better Enumclaw, Case 6333 and 

Darrel Dickson, Case 6365 
10/15/18 (53 minutes, 59 seconds) 

• (Background) In 2015, Darrel Dickson was an incumbent Enumclaw City Council
Member who was running for reelection.  State Senator Pam Roach was a friend of
Darrel Dickson, and worked with him to assist his reelection effort.  She asked Conner
Edwards, who worked in her office, to work with Dickson, which he did.  Dickson’s
opponent was Kim Lauk, the daughter of State Representative Chris Hurst, the
complainant in this matter.  On September 24, 2015, Karen Jensen submitted a Political
Committee Registration (PDC form C1-PC), for a committee named Citizens for a Better
Enumclaw (CBE).  Karen Jensen was its treasurer, sole officer, and sole contributor.  The
committee raised and spent $2,806.98 to send out two mailers and maintain a website,
www.kimlauk.com that were critical of Lauk.  Kim Lauk defeated Darrel Dickson in the
election. 

• Mr. Stutzman provided a summary of the allegations, and stated that he wanted to learn
from Ms. Roach the extent of Darrel Dickson’s involvement with the two anti-Kim Lauk
mailers sent out by Karen Jensen under the name Citizens for a Better Enumclaw.

• Phil Stutzman (PS) Question: At what point did you get involved with the campaign?

• Pam Roach (PR) Answer: Ms. Roach said she could not remember when she got
involved, but thought Darrel probably came to her asked for help.  She said she was not a
personal friend of Darrel Dickson, and believed he came to her because she was a State
Senator.  Ms. Roach said Conner Edwards was assigned to her office by the Secretary of
the Senate as a Senate Intern.  She said Mr. Edwards worked part time for her.  She said
most of Chris Hurst’s allegations are false.

• PS Question: Mr. Stutzman asked how Conner Edwards got involved in the campaign.

• PR Answer: Ms. Roach said she suggested that Conner Edwards help Darrel Dickson.
She said she thought he was going to be paid by the Dickson campaign.

• PS Question: Mr. Stutzman asked how Pam Roach, Darrel Dickson, and Conner Edwards
decided what to use in the anti-Kim Lauk mailers.  He asked how it happened that after
Darrel Dickson rejected the anti-Kim Lauk mailer on 9/22/15, on 9/23/15, Karen Jensen
had agreed to sponsor the mailer.

• PR Answer: Ms. Roach said she had no idea how Karen Jensen was brought on board so
quickly.  She said she was not involved.  She said she reviewed a few things for Conner
because he sent them to her.  She said she did not solicit the material in the anti-Kim
Lauk mailers for review.  Ms. Roach said she knows Karen Jensen, in part, because they
are part of the same religious organization, but mostly working with Ms. Jensen’s
husband, Bart Jensen, on problems associated with a large elk herd in the Enumclaw area.
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Ms. Roach said she did not talk to Ms. Jensen about forming Citizens for a Better 
Enumclaw, and had no idea that it was being formed. 

• PS Question:  Mr. Stutzman asked whether Ms. Roach was involved in getting Karen
Jensen involved in the anti-Kim Lauk mailings.  Mr. Stutzman told Ms. Roach that
Conner Edwards said he did not know Karen Jensen and Ms. Jensen did not know him,
and that Ms. Roach gave him Ms. Jensen’s contact information.

• PR Answer:  Ms. Roach said she does not know how Conner Edwards and Karen Jensen
got in touch with each other concerning sponsoring the anti-Kim Lauk mailers.  Ms.
Roach said she noticed the name Elaine in one of the emails.  She said Elaine is a friend
of Karen Jensen and is friends with Darrel and Holly Dickson.  Ms. Roach also said
Darlene Hamilton is mentioned in some of the emails, and said she was the Chair of the
31st district Republicans, and lived in Enumclaw.  Ms. Roach said she would have a hard
time remembering, whether she ever talked with Karen Jensen about the anti-Kim Lauk
mailers.  Ms. Roach stated she did not ask Conner Edwards to contact Karen Jensen.  Ms.
Roach said Conner Edwards was the unpaid campaign manager for Darrel Dickson.

• PS Question:  Mr. Stutzman asked Ms. Roach to describe the original plan for using the
information found by Conner Edwards and Darrel Dickson about Kim Lauk.

• PR Answer:  Ms. Roach suggested asking the people who did the planning.  Ms. Roach
said she knows nothing about the anti-Lauk website.

• PS Question: Mr. Stutzman asked Ms. Roach about her involvement the matters raised in
six emails. 

• PR Answer:  Ms. Roach said she did not know anything about a website.  She provided
background information on her working relationship with Conner Edwards.  She said
Conner Edwards was very disappointed when Darrel Dickson lost to Kim Lauk.  Ms.
Roach described how Conner left her employ, and then was hired back through the 2016
legislative session.  She said he then spoke against her running for the Pierce County
Council and holding two offices at the same time.  She also said Conner acted as her
treasurer while her treasurer, Eileen, was out of the country.  She said Conner prepared
some of her PDC reports but did not send them to the PDC.  Ms. Roach said it is fair to
say that Conner asked what she thought of the material he was putting together
concerning Kim Lauk, but she said she was running her county council race at the same
time.  She said Conner subverted her 2016 Pierce County Council race.  As an example,
she said he may have delayed sending in reports that showed she was receiving union
support.

• PS Question:  Mr. Stutzman asked about Ms. Roach’s email to Conner Edwards in which
she asked him to meet with her to discuss the proposed anti-Kim Lauk mailer, saying
they needed to get the mailer sent out, and saying they needed to make a few changes so
Darrel could say he was not too involved in planning, preparing, and approving the
mailer.

PDC Exhibit 15 
Page 2 of 4



• PR Answer:  Ms. Roach said she has no idea how the wording in the email came to be.
She questioned whether the email may have been changed, and said she does not know
how she would have even written what is in the email.  Ms. Roach said she did not know
whether the email was written so Darrel could say he was not involved when the mailer
was sent out.

• PS Question:  Mr. Stutzman asked if the original plan was to have Darrel sponsor the
anti-Kim Lauk mailers under his name.

• PR Answer:  Ms. Roach said she did not know the answer to that question.  Ms. Roach
said she did none of the research and did not create the mailers.  She said she commented
on the draft mailers that were sent to her by Conner Edwards.

• PS Question:  Mr. Stutzman asked Ms. Roach what she did after Mr. Dickson withdrew
from being associated with the mailer drafted by Mr. Edwards.

• PR Answer :  Ms. Roach said she had no idea what she did after Darrel Dickson
withdrew from being associated with the mailer.  She said she did not contact Karen
Jensen.  She said she would remember having contacted Karen Jensen.  Ms. Roach said
Mr. Edwards was doorbelling in Enumclaw, and at some point met Darlene Hamilton,
31st Legislative District Chair for the Republican Party.  Ms. Roach said she does not
know whether Darrel Dickson contacted Karen Jensen about sponsoring the anti-Lauk
mailer.

• PS Question:  Mr. Stutzman asked Ms. Roach whether Conner Edwards continued to
work for Mr. Dickson after Mr. Dickson withdrew from the mailer, when Mr. Edwards
was working with Karen Jensen on the mailer.

• PR Answer:  Mr. Roach said she did not know.

• PS Question:  Mr. Stutzman asked Ms. Roach whether she was aware that Hugh Hales
formed a political committee named Friends of Darrel Dickson for City Council in July
2015, and then changed the name to Concerned Citizens of Enumclaw on September 18,
2015.

• PR Answer:  Mr. Roach said she was not aware of those facts.  Ms. Roach said she does
not know Hugh Hales, and barely knows Karen Jensen.

• PS Question:  Mr. Stutzman asked Ms. Roach what her involvement was in creating the
anti-Kim Lauk website.

• PR Answer:  Ms. Roach said she had absolutely no involvement in creating the anti-Kim
Lauk website.  She qualified her statement by saying she became aware of information
about Kim Lauk that came from people in the Republican party in Enumclaw.  Ms.
Roach said she did see Ms. Lauk’s website, that included objectionable material.
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• PS Question:  Mr. Stutzman asked Ms. Roach whether Karen Jensen contacted her.

• PR Answer:  Ms. Roach said she has no memory of Ms. Jensen contacting her during the
campaign.  Ms. Roach said she has no memory of contacting Ms. Jensen about paying for
the second mailer.

• PS Question:  Mr. Stutzman asked Ms. Roach if she knew whether Karen Jensen was
reimbursed for the cost of the mailer.

• PR Answer:  Ms. Roach said she does not know Ms. Jensen, and has no memory of
whether Ms. Jensen was reimbursed for the cost of the mailers.

• PS Question:  Mr. Stutzman asked Ms. Roach whether she was aware of any contact
between Karen Jensen and Darrel Dickson.

• PR Answer:  Mr. Roach said she was unaware of any contact between Karen Jensen and
Darrel Dickson.

• PS Question:  Mr. Stutzman asked Ms. Roach if she knows who came up with the name
Citizens for a Better Enumclaw, and whether she had any role in coming up with the
name.

• PR Answer:  Ms. Roach said she does not know who came up with the name Citizens for
a Better Enumclaw, and did not have any role in selecting the name.

• Pam Roach then made a concluding six minute statement about Chris Hurst.
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A recording of the interview of Pam Roach, conducted October 15, 2018 
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Interview Summary, Conner Edwards, Re: 
Karen Jensen & Citizens for a Better Enumclaw, Case 6333 and 

Darrel Dickson, Case 6365 
2/8/17 (1 hour, 3 minutes 34 seconds) 

• (Background) In 2015, Darrel Dickson was an incumbent Enumclaw City Council
Member who was running for reelection.  State Senator Pam Roach was a friend of
Darrel Dickson, and worked with him to assist his reelection effort.  She asked Conner
Edwards, who worked in her office, to work with Dickson, which he did.  Dickson’s
opponent was Kim Lauk, the daughter of State Representative Chris Hurst, the
complainant in this matter.  On September 24, 2015, Karen Jensen submitted a Political
Committee Registration (PDC form C1-PC), for a committee named Citizens for a Better
Enumclaw (CBE).  Karen Jensen was its treasurer, sole officer, and sole contributor.  The
committee raised and spent $2,806.98 to send out two mailers.  The committee also
maintained a website, www.kimlauk.com.  Both the mailers and the website were critical
of Ms. Lauk.  Kim Lauk defeated Darrel Dickson in the November 3, 2015 general
election.

• Phil Stutzman (PS) Question: How did Citizens for a Better Enumclaw (CBE) form or get
created? 

Conner Edwards (CE) Answer: The whole need for a real committee was kind of an 
“after the fact” consideration.  The thing that we really wanted to do, at sort of the behest 
of Pam (Roach) because she was involved in this whole thing, because Darrel (Dickson) 
was a friend of hers, she decided that he really ought to be going a little bit more 
negative.  This was one of the first decisions that they made during the campaign, that 
they really wanted to blast Lauk on some of these things that were in her past, and we 
were going to do negative mailers.  Now at the time, when, at the very beginning, we had 
first discussed doing negative mailers, my presumption, and I think everyone’s 
presumption, was that they were going to come from, and were going to be paid for by 
Darrel’s campaign, and that they were going to be sent out to registered voters in the City 
of Enumclaw, prior to the general election.  Now, someone at some point, had done 
research, or Darrel had figured out that it really wasn’t a good idea for these things to be 
coming directly from his campaign, and that it was supposed to come, it should have 
come, from some other group so that it wouldn’t make him look bad, and so that 
determination was made.  Now, I don’t remember by who, I think it was sort of a group 
decision, more or less.  And then the need was there to come up with a name, what were 
we going to call this group that was going to send out these mailers, and could Darrel pay 
for it or not?  And eventually we came to the determination that Darrel couldn’t pay for 
it, and it couldn’t really be coming from his campaign.  It would have to come from 
another group.  And then, the name was come up with, I think by Karen Jensen, I think it 
was Karen Jensen that came up with the name.   

• PS Question: When you say a decision was made, or it was decided to go negative, or it
was decided that Darrel couldn’t be too involved, or shouldn’t be too involved, who is
“they?
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• CE Answer: “They” would be, I would say, really Darrel and Pam, and I was kind of
taking their advice and giving my own suggestions, back and forth, and that was kind of
how it went.

• PS Question:  How did you get involved?

• CE Answer:  So I got involved, I got a call from Pam one day.  It was after filing week,
how much after, I don’t know.  I feel like it was a month or two after, and she said, “How
would you like to help Darrel Dickson out on his race for Enumclaw City Council?  He’s
running against Chris Hurst’s daughter.”  And going against Chris Hurst was one of my,
sort of, extra office responsibilities.  It was one of the things that she really wanted me to
pay attention to, that she had me do during the 2014 campaign, and then afterwards, with
researching stuff, to do all sorts of negative stuff against Chris Hurst, whether it would be
different complaints, or allegations, or trying to help her do research to get stories for the
media.  That was kind of one of her obsessions, is Chris Hurst.  And so the fact that
Hurst’s daughter was running against one of her best friends in Enumclaw wasn’t
something that she took very well.  And so, she really not only wanted to win, but she
really wanted to kind of make this woman’s life a living hell by attacking her in a huge
city with some pretty negative stuff about her past.

• PS Question:  Did you feel you had a choice about whether to participate?

• CE Answer:  You know, at the time, it’s hard to say, and this has come up in interviews
with other persons as well.  I would say now, that you always have a choice, you can just
choose to leave the job, and not be responsible, but I felt, after conversations with her in
the 2014 campaign that were pretty stressful, that I was really given this job, as a kind of
a way, (the job I had in the legislature), it was kind of a way to keep me paid, but that I
would also be responsible for doing “extra governmental work,” that would include
campaigns, like this stuff.  So, if I had to answer that question, I would say, no, that I
didn’t really have a choice if I wanted to keep my job.

• PS Question:  There have been various statements made in some of the correspondence, I
think Chris Hurst quoting you, perhaps, about how there was some opposition research
done on Kim Lauk.  Did you do that research?

• CE Answer:  I did.

• PS Question:  And that you and Pam and Darrel went through what you found, and
decided what was most negative, and what would be the best to use to go against her.
Can you describe that?

• CE Answer:  Yes, that’s accurate.  That was originally my biggest thing, getting started,
to do as much research as you can.  I had to go into the court system, and I looked up a
bankruptcy, and Darrel had gotten some of her bankruptcy things, and we compared
things.  Pam had me do a pretty vicious PDC complaint against Lauk, and we threw in
some things, to the extent that she had received food stamps, and had not disclosed it on
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her F-1, and other things like that.  That was originally the thing, and then I did a public 
records request to the Enumclaw Police Department, and to various agencies in King 
County.  I did a lot of opposition research. 

• PS Question:  Who would you say was directing all of this?  Was it Senator Roach, or 
was it a joint effort? 

• CE Answer:  While I think that Darrel was the one who would benefit from it, I feel more 
strongly that she (Roach) was the one directing it, and not him (Dickson).  I was not 
really answerable to him (Dickson).  We had discussed at one point whether he would 
pay me, and then we never really revisited that.  I never received any money, and I never 
kept any hours or anything like that for him, and I was kind of at the direction of Pam.  

• PS Question:  Would you consider yourself to have been a volunteer for him? 

• CD Answer:  Sort of more of a forced volunteer, because of my other boss, but I don’t 
know if I would really consider myself a volunteer.  At the beginning it wasn’t like I was 
going to do a whole bunch of stuff, and then it kind of transformed, with Pam kind of 
nudging me that we needed to do this, and we need to do this.  At that point, it really 
didn’t feel like I was campaigning for Darrel anymore.  It kind of felt like I was 
campaigning for Pam, because it really was a repeat of what happened in 2014, working 
on her race, which was pretty stressful, and so I felt similar levels of stress and anxiety 
around that race.   

• PS Question:  When you had gathered the opposition research, and shared it with Pam 
and Darrel, did the three of you sit around a table and discuss it? 

• CE Answer:  No, it was some phone conversations.  The three of us met once, briefly, in 
Enumclaw, but it was mostly over the phone.  Sometimes it was a conference call, and 
sometimes it was two people talking. 

• PS Question:  What was Darrel’s understanding of how this opposition research would be 
used, at the time you first presented it to him, and you were discussing it?   

• CE Answer:  I would say, mailers.  Direct mail was definitely a strategy for getting it out 
there.  Newspapers, getting letters to the editor published.  Articles, and word of mouth. 
A guerilla style of campaigning. 

• PS Question:  Is it your understanding that he saw this as part of his campaign? 

• CE Answer:  Yes.  That is my understanding.   

• PS Question:  Or, was he thinking of an independent group from the very beginning?   

• CE Answer:  No, I feel like it was more him thinking it was his original campaign.  
Again, my understanding from the beginning, was that this was going to be coming out of 
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his campaign.  Then later it morphed, but I think at the time, he saw or anticipated that it 
would come from his own campaign. 

• PS Question:  I have some copies here of the C1-PC for Citizens for a Better Enumclaw, 
dated 9/24/15, and it says 718 Griffin Avenue, Box 920.  It is Karen Jensen’s signature, 
9/23/15.  And then, this is a C1-PC for Concerned Citizens of Enumclaw.  Are you 
familiar with that group?  It has the same address.   

• CE Answer:  The Concerned Citizens of Enumclaw, I think that was one, I remember 
having a discussion with him at one point about did we want to go with Concerned 
Citizens of Enumclaw or Citizens for a Better Enumclaw.  I feel like, at this point, 
Citizens for a Better Enumclaw is the one that actually did the mailer, and not Concerned 
Citizens of Enumclaw. 

• PS Question:  The Concerned Citizens of Enumclaw, Hugh Hales, do you know Hugh 
Hales?  He is the treasurer. 

• CE Answer:  Yes, I think it might have been… I never had any contact with him, but I 
know that he did some administrative work for the campaign, like filling out these forms, 
for instance. 

• PS Question:  The old committee was called Friends of Darrel Dickson for City Council, 
and he sent a letter to the PDC on 9/18/15, very close to the time that Citizens for a Better 
Enumclaw was formed.  It says, “the attached C1-PC is for the purpose of changing the 
name and address of the existing PAC form Friends of Darrel Dickson for City Council 
to Concerned Citizens of Enumclaw. 

• CE Answer:  Was that his candidate-authorized committee? 

• PS Question:  He seems to be saying that it is, but yet Darrel Dickson’s name is nowhere 
to be seen on the form, and it’s not a candidate registration form.  It’s a C1-PC, and never 
says anywhere that it’s his form.  It looks like an independent committee. 

• CE Answer:  Yeah. 

• PS Question:  It doesn’t have Darrel Dickson’s name anywhere. 

• CE Answer:  Well, the old one did. 

• PS Question:  Friends of Darrel Dickson for City Council, which also had Hugh Hales as 
the treasurer.  Then he changed the name to Concerned Citizens of Enumclaw, which 
appears to me to be an independent expenditure committee to benefit Darrel Dickson. 

• CE Answer:  Yeah. 
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• PS Question:  And then, and that address is 718 Griffin Avenue, Suite 920.  And then 
Citizens for a Better Enumclaw has the exact same address and suite number.  The suite 
number is the mail box number.  So, I’m just wondering what you know about these two 
committees and their relationship …  

• CE Answer:  Well … 

• PS Question:  because, there is some information where Hugh Hales is saying this is the 
candidate committee for Darrel, this is Darrel Dickson’s committee… 

• CE Answer:  Yeah… 

• PS Question:  But, he has a separate… 

• CE Answer:  C-1… 

• PS Question:  C-1 that is his.… 

• CE Answer:  Yeah… 

• PS Question:  and it’s also 718 Griffin, but a different mailbox, number 238.  It’s Darrel 
Dickson and Vote Dickson.  It has Darrel’s name all over it.  He’s the treasurer.   

• CE Answer:  And so, I will say too, that there was some legitimate confusion as to how 
best to register these things.  I mean these guys… It was not immediately clear that we 
needed to register anything at all.  Because, when we finally came up to the point of 
determining how it was going to be paid for, it was just Karen Jensen, who was going to 
be footing the bill.  So, it was like, this is just an individual using her own money.  Do we 
need to register as a PAC?  What should be in the “Paid for by… ?”  At one point, I think 
we just put the committee name in the return address.  So, I do think there was some 
legitimate confusion on their part.  The whole thing about the Friends of Darrel 
Dickson… maybe look back at 2011, when he first ran, and see if that was where the 
expenditures were reported.  Because I believe 3265 is actually his home address.  Darrel 
lives on Phillips Avenue.  I think that is Darrel’s home address.  So, I would think there 
was some confusion there about how all of this works. 

• PS Question:  Do you know if Darrel created Friends of Darrel Dickson for City Council? 

• CE Answer:  The original one? No, I don’t know.   

• PS Question:  You say, that is his home address. 

• CE Answer:  I think that is his home address. 

• PS Question:  I would think he had something to do with it if it had his home address on 
it. 

PDC Exhibit 17 
Page 5 of 23



Interview Summary, Conner Edwards 
Re: Karen Jensen and CBE, Case 6333 and Darrel Dickson, Case 6365 
Page 6 
 

• CE Answer:  Yeah, I would think so, but, I don’t know if that is his home address.  That 
might have been Darrel Dickson’s father-in-law.  I think that might have been his wife’s 
father.  Holly Dickson’s father, and I think he lives across the street from them.  I can’t 
remember his exact address. 

• PS Question:  I believe it’s in the response from Rob Dickson, where he states, “As 
indicated in Exhibit C, Mr. Dickson contemplated using his campaign committee (this is 
building up to rejecting it because it was too negative). 

• CE Answer:  Yeah. 

• PS Question:   He contemplated using his campaign committee, CCE, to distribute the 
mailer, not an independent PAC (CBE). 

• CE Answer:  But that’s not his campaign committee. 

• PS Question:  His campaign committee is just Vote Dixon. 

• CE Answer: Yeah. 

• PS Question:  He’s talking about perhaps you were confused, and it says, “For instance 
the email contained in Exhibit C was in response to Mr. Edwards’ request to review the 
proposed mailer.  As noted above, Mr. Dickson’s reelection committee is ‘Concerned 
Citizens of Enumclaw.’  In 2015, Mr. Dickson changed the name of his campaign 
committee from ‘Friends of Darrel Dickson for City Council’ to ‘Concerned Citizens of 
Enumclaw.’” 

• CE Answer:  Okay, but it wasn’t his campaign committee.   

• PS Question:  That seems to be what Rob Dickson thinks.   

• CE Answer:  (Laughs)  The only reason I understand any of this stuff is because I’ve 
been doing it for about three years now, but I’m telling you, if you ask someone to go and 
look through this staff, it’s not too easy to understand. 

• PS Question:  So, how involved was Darrel, besides initially looking, saying “Oh, this is 
negative, let’s use this, let’s put this in the mailer.”  What was the next step?  After you 
showed him what you found, what was the next step? 

• CE Answer:  Well, the next step was actually getting the proof to the printer.  Because I 
had originally come up with a proof, which was probably not a good idea.  I was not very 
good at design. 

• PS Question:  Did you do this after you got feedback from Pam and Darrel? 
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• CE Answer:  Yeah.  So we got the feedback.  We determined what we wanted to use, and 
then I put it into a form, into artwork basically, for the printer to print.  And I sent it to 
TEK Services.  We later determined at some point that we didn’t like how it looked, 
because the program I had used wasn’t very good.  I wasn’t very sophisticated at the 
time.  So, they basically recreated what I had done, and then we gave them a list of voters 
to send it out to.  I think I got that from the King County Auditor’s Office, their Elections 
Department, and then, we were going to send it out, but then payment had to be made.  
That was the real thing.  They weren’t going to give us an invoice or anything.  They 
weren’t going to let us float it as debt for any period of time.  And so, that was when, I 
think, the discussion really came down to the wire, who was going to pay for this.  So, we 
gave it to Darrel, and Darrel sent that email back that said he didn’t want to do it, even 
though, my recollection is that I got a phone call from him, and he said, “Let’s do it, I 
want this to happen.” 

• PS Question:  Okay, so when he said that to you by phone, what was your understanding 
of what that meant? 

• CE Answer:  The understanding was that if any of this became public, that that was to be 
a defense for him.   

• PS Question:  Oh, I’m not following.  I thought you were saying, that he said, “Let’s do 
it.  I like it, let’s do it.” 

• CE Answer:  Yeah.  No, it was very clear that, “Let’s proceed with the mailers” or “Send 
out the mailers.” 

• PS Question:  Under his name? 

• CE Answer:  No.  At that point he had already…  

• PS Question:  Had he already said that it was too negative for him? 

• CE Answer:  Yeah.  Yeah. 

• PS Question:  So, did he say, “Let’s do it” after he said this was too negative for me?   

• CE Answer:  Yes. 

• PS Question:  So, what does that mean?  Let’s do it with the independent expenditure 
group that we set up? 

• CE Answer:  Yeah. 

• PS Question:  Okay.  And, what was his role in getting that independent expenditure 
committee setup?   
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• CE Answer:  I don’t know his exact role with that.  I know that the person who had the 
most discussions with Karen, even though I think Karen is a friend of Darrel’s, about 
actually setting the committee up, it was Pam that did the ground work on that for the 
most part.  She’s the one that reached out to her, and kind of did the arm-twisting when 
Karen was a little nervous about paying for such a mailer, not a large mailer, I guess, but 
for her.  You know, with a private person, with their own money, it was a pretty big 
mailer. 

• PS Question:  Why would she be willing to spend, whatever it was, $1,800.00 of her own 
money? 

• CE Answer:  She was a friend of Darrel’s.  She wanted him to win.  She’s a realtor in the 
area, you now.  I think there was some concern that Lauk was going to be bad for 
Enumclaw, for businesses, for Enumclaw, but you know, she was friends with Pam.  I 
think that she really gave a lot of weight to what Pam had to say, what Pam thought was 
the right thing.  It was a very short time, and it was like, “Well, if you’re his friend, 
you’ve got to do this.  You’ve got to do this right now.  Pam and I thought that, after the 
fact, she could form a committee, and maybe fundraise to make up for that. 

• PS Question:  If she had just done it, “Paid for by Karen Jensen,” she wouldn’t have had 
to register a committee, but she used the name, Citizens for a Better Enumclaw, and not 
her own name, so she was required to register and report.  So, was there ever any talk of 
Darrel reimbursing Karen after the election? 

• CE Answer:  Yeah. And I think that was not something that had been discussed directly 
with Darrel.  Pam and I had that conversation.  I think Pam and Karen had that 
conversation, but I don’t know that Darrel knew about that.  My memory’s just not good 
enough for that. 

• PS Question:  So, you don’t know whether Darrel ever actually offered to pay after the 
election? 

• CE Answer:  No, and I would think not.  If I had to guess, I would say probably not, 
especially after the first election.  The first complaint had gone out, it’s a little nervous.  
We were a little nervous after getting the first complaint.  We said, “How do we do this 
right?” 

• PS Question:  Was there a plan that Pam and Darrel hatched, that said, “Okay, we’re 
going to go negative.  Negative works Darrel, but you can’t go negative.  It’s got to be 
someone else. 

• CE Answer:  I think there was something like that, probably before the first mailer was 
sent.  I don’t know how much they talked about that afterwards, or really, even if they 
talked at all.  I think they did have conversations after that.   
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• PS Question:  Did you hear any conversations like that?  What makes you think they had 
those conversations? 

• CE Answer:  Because I would talk with them.  I would talk with either Darrel, and I 
would talk with Pam, and they would mention that they had just talked with the other 
person about other things.  So, they definitely had communications.  Now, whether or not 
their communications were directly related to, “How is Karen reimbursed after the 
election?” I don’t think that they probably had that conversation.  I don’t know that they 
would have that intent.  The way that it was described to me, I have never actually met 
Karen in person, but the way it was has been described to me was, she’s not poor.  There 
are people out there who do write these big checks.  I mean, how much was the mailer in 
total, like $1,800?  I mean some people write legislative $2,000 checks to candidates, and 
I think Karen had written some pretty big checks to Pam before, so. 

• PS Question:  There was an email from Pam that said something to the effect of, “Times 
are a little bit tough for her since the 2008 downturn,” and she’s a highly successful 
realtor, but she’s not doing so well right now, and her husband is not earning money right 
now, something like that, and it’s going to be a little bit tough for her to come up with the 
money, but I think she can do it. 

• CE Answer:  I think she sells, in addition to being a realtor, I think she sells gravel.  So, 
when the housing downturn happened, there was less of a need for gravel.   

• PS Question:  So this is the, we’re looking at a C1-PC, for Citizens for a Better 
Enumclaw.  Have you seen this before, or looked at it? 

• CE Answer:  Yes. 

• PS Question:  Do you know who hand wrote that name and address? 

• CE Answer:  I did at the time.  I remember looking at that complaint from Hurst that said, 
“I will take it to the Washington State Patrol crime lab, and get a test.  We’re going to do 
a cross-reference.”  It was not Darrel.  The way it was told to me, it was someone that 
was a friend of the Dicksons but it was definitely not Darrel.  Now, he might have known 
about this being filed, I’m not saying that he did not know about it, but the handwriting 
up there, I remember that it was someone other than Darrel.  It was something we talked 
about, and kind of laughed about a little, because it wasn’t actually written by Darrel, at 
least not that they told me.  But I don’t know that they would have had any reason to hide 
that from me at the time.   

• PS Question:  Was this prepared for Karen, and then she signed it? 

• CE Answer:  I think so, but it was not prepared by me.   
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• PS Question:  Okay.  So, is it fair to say that the whole concept of creating Citizens for a 
Better Enumclaw, was Pam’s and Darrel’s invention, and that they found Karen to come 
in and be the … 

• CE Answer:  It sure wasn’t Karen’s idea.  I’ll tell you that.  It sure was not her idea.  
Now, whether or not it could really be thought of as Darrel’s and Pam’s idea, is a, it’s a 
tricky Question.  I think more than anything else… I mean it was definitely Pam, it was 
definitely her idea, but the level of which Darrel was involved, and wanting to proceed 
with it, that’s the part that is not as easy for me to … You know, he definitely wanted the 
mailers to go out.  He wanted the public to realize the research that I had done. 

• PS Question:  Did Darrel ever say to you, “It’s a little too negative for me, but why don’t 
we scale it back a little bit, and then I’ll send it out?”   

• CE Answer:  Under his name? 

• PS Question:  Yes. 

• CE Answer:  No.  Because no one really wanted to scale it back and include less of the 
stuff.  You know, we wanted that to go out there, once we had determined which was the 
most negative stuff, but there was at no point where we said, “Gosh, I’m willing to say 
some of these negative things, but not all of them.”  That was never really … It was kind 
of all or nothing.  There were some things in there that were really nasty, but we just held 
out entirely, but, at any rate… 

• PS Question:  So, who created the website?   

• CE Answer:  I created the website, at Pam’s behest.  She likes these websites.  She thinks 
a lot of people will go to them, and I …  from the very beginning, even in 2014, I would 
always tell her, you know, unless you’ve got some brilliant media strategy to drive these 
people to these websites, you’re going to get zero traffic.  It’s just going to be us hitting 
Refresh a lot of the time.  We didn’t have a counter or any way to measure the kind of 
traffic we were getting, but she wanted me to create the website, and we were going to 
link to a lot of the facts that were on the mailer, so that people could see the original 
documentation for themself.  That was something she was really big on.  We’ve got to 
see the source material or people aren’t going to believe it.  So we quoted the source 
material in the mailer, is my memory, and we also had the original documents to be put 
on the website, and real quick, Hurst had a website that was very similar, and so her 
thinking was, “Gosh, he’s got this website, so we’ve got to do one of our own.  We can’t 
be outflanked on this.”  So, it was like, okay…  

• PS Question:  What role did Darrel have in creating the website or in having input into 
what would be on the website?   

• CE Answer:  I think he had some input as to what was on the website.  I don’t remember 
exactly what it was.  But again, at that point, the website was really not something new 
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and exciting.  It was just something … it was more or less going to be static, was my 
recollection, and that it was really just going to be about the mailer that had already gone 
out.  We were just going to take the allegations, we were maybe going to elaborate on 
them a little bit, and include the source documentation.  It wasn’t going to be a vehicle 
for all sorts of new accusations, or like a blog or anything like that.  It was going to be 
“one and done” basically.   

• PS Question:  Was there any cost associated with the website?   

• CE Answer:  The only cost that would have been associated with it would have been the 
registration of the domain, and then I think instead of using … In the past I’ve done 
websites before, but what I’ve done … It would have been the cost of registration to Go 
Daddy, for the WebBuilder, that was pretty intuitive to use.  I think it was like a 
WordPress type of thing.  I think that was a one-time cost.   

• PS Question:  Did the website identify itself as being part of Citizens for a Better 
Enumclaw committee? 

• CE Answer:  You know, I don’t recall.  I want to say that it did, and because, obviously, 
you would assume that the only person that was broadcasting this URL, which I forget, I 
think it was The Truth About Kim Lauk, or something like that.  The only group 
broadcasting that was the second mailer.  I don’t even think the first mailer had it.  I think 
the second mailer did that.  As to whether it included Sponsor ID on the website, I would 
guess that it did.  It’s not up anymore, but you can look at the cashed results and see. 

• PS Question:  So, was it created in between the two mailers?  Yeah.  It was created in 
between the two mailers, for the purpose of the second mailer, so we could include the 
URL, with the idea that thousands of people were just going to go flock to the URL, and 
get the straight scoop.   

• PS Question:  Okay, so you wanted to get it up and running before you sent out the 
second mailer? 

• CE Answer:  Yeah, and so it was actually up and running … I saw that some people were 
sharing it online, I think some of Darrel’s friends were sharing that in various Enumclaw 
Facebook groups, and it might have been in the comment section of the Enumclaw 
Courier Herald.  But, really, the one time it made a splash, was when the mailer had 
gotten sent out. 

• PS Question:  So, when Darrel resisted, and you sent him an email … and he said, “Let’s 
get 2,000 printed and send them out,” at that point he was thinking of sending it out 
himself?  Or was he talking about Citizens for a Better Enumclaw? 

• CE Answer:  No, at that point he was talking about … yeah, I remember that email … I 
think that he was talking about himself.  He wanted to do it himself.  And then he … 
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• PS Question:  And did it change any?  Did the content change? 

• CE Answer:  Not that I remember, and if it did change, it would only be very slightly.  
The message would still have been 90 percent the same.   

• PS Question:  So, why did he … why do you think he … 

• CE Answer:  Why the change?  Maybe Pam told him that it didn’t need to come directly 
from him, that it could come from someone else.  Again, there is a lot of confusion about 
what the law says you’re supposed to do.  What has to be on the mailer, the Paid for By, 
and all this sort of thing.  So, I think there were probably a number of different reasons 
contributing to the change in the decision as to who it was going to come from. 

• PS Question:  So when he sent that email that said, “I don’t think I can do this, it’s too 
negative,” that was before the first mailer, right?   

• CE Answer:  Yeah. 

• PS Question:  So, what was his role in the second mailer?   

• CE Answer:  My recollection is that the facts that were going to be in the second mailer 
were already largely determined before the first mailer even got out.  I remember that 
pretty much, with a few exceptions, we knew what the second mailer was going to say, 
even before we were done with the first mailer.  I remember doing it in tandem, the drafts 
for these things.  And so, I think he had basically already looked at the second mailer, and 
had thought, you know, this is good stuff.   

• PS Question:  Okay, and there are some emails where Pam is saying, “Okay, I want 
Darrel to be able to legitimately say that he had no involvement, so we need to change 
some colors, change some words, and then don’t show him the final copy.”  Can you 
describe what happened there? 

• CE Answer:  Yeah, so you basically described it.  You, know, Pam said, “Well, Gosh, 
let’s change some colors, change some words, that way we can say it’s a different 
product,” even though it was largely the same.  I think any person would fairly observe 
… and so that way he could have some plausible deniability … so he could say, Well, 
Gosh, I didn’t see this.”  The one I saw was blue and this one was red.  It didn’t have that 
period right there.”  He probably wouldn’t go to that level of detail. 

• PS Question:  And was that comment from him before the first mailer, or in between the 
mailers? 

• CE Answer:  I think that was in between the mailers, because there was definitely some 
blowback on the first mailer, and on the second one, but, it was not received well.  It was 
kind of perceived as a little bit nasty for a local, low stakes city council race, for such a 
young person.  She was like 28 or something.   
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• PS Question:  So, one thing I’m trying to decide or determine, is whether Pam Roach or 
Darrel Dickson, or even you, should have been listed as an officer on Karen Jensen’s C1-
PC.  And the rule, WAC 390-05-205, says that an officer includes any person who alone 
or in conjunction with other persons, makes, directs, or authorizes contributions, 
expenditures, strategic or policy decisions on behalf of the committee.  And it just seems 
to me, I mean tell me what you think about this, but it just seems to me that Karen Jensen 
wasn’t really making those decisions.  She was the person willing to pay for it, but that 
the decisions were being made by Pam and Darrel, and possibly by you.    

• CE Answer:  I would think, as it pertains to Karen, that is probably a fair statement.  It 
didn’t really feel to me, and again, I was not fully in control of this.  I kind of was getting 
phone calls from Pam, and she would tell me what Karen had said.  I didn’t have too 
many direct conversations with Karen.  I mean, she was the one paying for it, but whether 
or not she was an officer, but at the same time, she did see the mailer, she knew what it 
was and what was in it.  She did say, “I’m paying for this, and I’m sending it out.”  So, to 
that extent, I would say that ultimately, she was the one in control, and was the one 
responsible for her decisions. 

• PS Question:  The John White response basically says that you gave the mailer to Darrel, 
Darrel said, “No, I can’t do this, it’s too negative, I don’t want to do this,” and that you, 
then, went out and found someone to do it, and you found Karen Jensen.   

• CE Answer:  That’s not true.  I did not find Karen Jensen.  I knew of her name.  I knew 
that she had called our office a few times.  I forget what the issue was, I think it had to do 
with a school levy, but I didn’t know her from Eve.   

• PS Question:  So, how did you know to contact her, to say, here is a mailer we have for 
you …  

• CE Answer:  Because of Pam.  Pam said that she had called Karen, and that she was 
going to be the one.  I didn’t have to tell her to pay for anything.  I never solicited for her 
to do any mailers.  I had just heard of her one day, when it had already been determined 
that she was going to pay for it, this is our person, let’s proceed.  I didn’t recruit her, or 
anything like that. 

• PS Question:   Was her role limited to seeing the final product and just saying, “Okay, I’ll 
send this out.”?   

• CE Answer:  My memory on that is not a hundred percent clear, but, more less, I think 
she approved the final thing.  And, she may have made one or two changes here and 
there, and in fact, I know that she did make one or two changes, here or there, but …  

• PS Question:  Do you recall what type of changes?   

• CE Answer:  Yeah, there was one thing she felt was too negative, or wouldn’t be 
effective, something that she thought wouldn’t be terribly effective.  She wanted 
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something else, like, “Why don’t we say it like this?” so she wasn’t totally out of it, she 
wasn’t like totally the person paying for it, but, so she did have some involvement, but it 
was really limited.   

• PS Question:  But all the basic research, and evaluating the research, was done by Pam, 
Darrel, and you.  Is that correct?   

• CE Answer:  (Nods affirmatively.) 

• PS Question:  Have you ever met, or do you know Susan Etchey? 

• CE Answer:  I know that she was the sort of administrator for an on-line thing called the 
Enumclaw Echo.   

• PS Question:  Right.   

• CE Answer:  But, no, I’ve never met her in person.   

• PS Question:  Have you ever talked to her?   

• CE Answer:  No.  (A hint of hesitation in his voice.) 

• PS Question:  Do you know how the Enumclaw Echo came to be?  Did you ever talk to 
Pam about it? 

• CE Answer:  No, Darrel told me at one point about the Enumclaw Echo, and he said 
something to the extent of, “It’s an online newspaper.  At the time, there were some 
people in Enumclaw that were following it, checking it out here and there, but, no, and I 
think the Enumclaw Echo existed, I mean, it existed for quite a few years, I mean it was 
around … 

• PS Question:  Really? 

• CE Answer:  Yeah. 

• PS Question:  According to the complainant, it closed immediately after the election.   

• CE Answer:  Oh yeah, it did close immediately after the election, but it was around, I 
think for at least three years prior to the election.  I think it was started in 2012 or 
something.  I remember because it was one of the places where I was asked to research.  I 
found an article about Lauk there.    

• PS Question:  So, Susan Etchey was the person involved with that the entire time? 

• CE Answer:  Yeah.  I think.  I don’t know, though.  
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• PS Question:  Was it ever part of the conversations when you and Darrel and Pam were 
talking about the opposition research that Enumclaw Echo was going to a part of this too, 
they were going to do some material, or whatever? 

• CE Answer:  The … Pam mentioned it at one point, I forget what the context was, but I 
think ...  No, I think she did mention it, because she had heard from one of them, that they 
wanted my research, and they wanted to maybe talk about it on their blog, or their 
newspaper, or whatever,  

• PS Question:  Susan Etchey had heard about your research? 

• CE Answer:  Not Susan Etchey.  It was someone that was working with her on the 
Enumclaw Echo, but it wasn’t her.   

• PS Question:  Okay, so it was more than a one-person operation? 

• CE Answer:  I guess, but I never met this person.  She said, “Well, I’ll pass your cell 
phone on to her, and she will give you a call,” and I’m a hundred percent sure I never got 
a call from her.  But, somehow, some of the research I had done had gotten into one of 
their letters to the editor, or one of their articles. 

• PS Question:  Right.  There was a letter to the editor that was pretty much verbatim, or 
just pulled a lot of material right out of the mailer.   

• CE Answer:  But before the mailer went out.   

• PS Question:  Before the mailer went out? 

• CE Answer:  I think it was before the mailer went out, which is why it was so surprising 
to me.  And I think I even sent an email to Darrel and Pam that said, “Do you know this 
person?”  I mean, “how is it that they have gotten so up to speed?”  And they had 
actually, it seems like they had done a step further.  They had found something else that I 
had not found.  And so, I was like, Oh Gosh, I mean this is a lot of research.   

• PS Question:  Did you ever hear Darrel or Pam talk about Darrel helping Susan Etchey 
pay for the Enumclaw Echo?   

• CE Answer:  No.  That was something that was new to me, when Chris Hurst told me 
about that.  And, that’s interesting.  I don’t know if it’s true or not.  I have no way of 
knowing whether or not that’s true, but …  

• PS Question:  She has provided an affidavit denying that Darrel helped her pay for it, or 
anything.   
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• CE Answer:  And I have no reason to assume she lied, but, she was probably pretty 
friendly with Darrel, because she had featured him in some other articles, so I think they 
were probably friends.    

• PS Question:  Okay, well, I think I have covered the major areas.  I believe, when the first 
complaint came in, that you said at one point that you helped Karen Jensen, that you 
created, or drafted the response to the PDC.  Can you describe how that happened?  Who 
asked you to do that? 

• CE Answer:  Yeah.  So, Karen had got this PDC complaint, and I think a call from the 
PDC, and she was really freaked out about it, and so she called Pam and tried to say, 
“How do I make this whole thing go away,” basically, and so, Pam had talked to me, and 
had said, “Well Gosh, Karen is really freaking out here,” and at the time, we still needed 
her to do the second mailer, was Pam’s thought, and she said, “Help Karen come up with 
the response to the PDC” with the subtext, I think it was probably oral, I believe told 
directly, like, “Make this go away,” so that Karen would be willing to pay for the second 
mailer, so that she feels more comfortable, because right now she’s really freaking out.  
And so, I talked with Pam about it, “Well Gosh, what will be say?” and I had talked with 
Pam about that over the phone, and then once we had come up with the final thing, we 
had shot it off to Karen, which, I don’t even know if she said that in her response to the 
PDC.  Because, I think one of the requirements the PDC came back with was that we 
needed to file C-3s and C-4s, and I helped her prepare that paperwork. 

• PS Question:  Okay.  Are you aware of any coordination between CBE and Darrel’s 
campaign?   

• CE Answer:  Well, that’s kind of the whole thing here.  I mean, whether or not that is 
coordination, it’s not terribly easy to say.  I think, from an average man’s perspective, I 
think you would have to say that yes, there was coordination, but, there is some plausible 
deniability there for Karen, if she wants to say, “Well Gosh, I didn’t know about it.”  She 
might not have known about it.  She might have known about it.   

• PS Question:  When you say, “known about it” …  

• CE Answer:  From Darrel, I don’t know if she was talking with Darrel during this time 
period, or if she was talking with Pam, and she was saying, “Well Gosh, we did 
coordinate on this, and we need you to pay for it.  We’ve already come up with the idea, 
we just want you to pay for it, and be done with it.  I would imagine that those 
conversations happened, but that would come best from those other guys. 

• PS Question:  Do you recall if Darrel Dickson had a visible campaign of his own?  Did he 
put out ads?   

• CE Answer:  Yeah, he put out a few.  No real, direct mail pieces.  So, he had done a 
newspaper piece in the Courier Herald, and he had done two of those, and that drove Pam 
ballistic, because she thought, “Geese, the newspaper is not the best avenue for this, 
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because there are just so many people who don’t get the newspaper.  And so she had told 
him that there were some overages for this thing, and he also used the same newspaper ad 
as the doorbelling piece, and it was horrible, because some people got this thing four 
different times.  You get it at the door, you get it in the newspaper, you get it in the 
second newspaper.  And then, with the overages, we had somehow folded this thing, and 
this was Darrel, not me, I didn’t fold this for him, but, they put like a first-class stamp on 
it.  They put like a little tab on it.  No, it was a staple.  They stapled it, put a mailing 
address on it, where they would have put it I don’t know because you kind of have to 
have it set aside, and then a first-class stamp.  And then they mailed it out to a bunch of 
people.  Well, then they went to the Post mail box, the 718 Griffin Avenue, and they 
stuck it in a bunch of people’s mail boxes without putting postage on it, which is 
probably not okay, so that’s how they dealt with that. 

• PS Question:  Don’t you have to have a key to open their mail box?   

• CE Answer:  No, I think there was a hole in this one.  It’s not really a post office.  It’s a 
private mail box.   

• PS Question:  So it has a slot? 

• CE Answer:  Yeah, I think that’s what it was.  And so, and I think Darrel might have 
been, or someone else related to the campaign, might have been friends with the owner 
there.  So, yeah, he had a visible campaign.  It wasn’t a particularly diverse campaign, 
with the kind of electioneering communications they were doing, but he had a campaign.  
He had signs.  He had signs all over the town.  He had a ton of signs, but no radio, no 
television.  It’s a small city council race.  It’s not the high dollar race.   

• PS Question:  Do you think he reduced his spending because he knew these two mailers 
were going out?   

• CE Answer:  No, not really.  Not really.  I wouldn’t say that.  That would be a good 
question for him.   

• PS Question:  In one of your responses, maybe it was in the information you gave to 
Chris, you said that Pam kind of led Darrel astray a little bit, and convinced him that 
negative campaigning was the way to go.  Is that accurate? 

• CE Answer:  Yeah.  And led astray?  Ultimately, you’re the person that’s responsible. 

• PS Question:  Or convinced him? 

• CE Answer:  Yeah, convinced him.  Yeah, convinced him.  I’d say that’s fair.  They had 
a lot of phone conversations, both when I was on the phone with them, and otherwise, 
that said, “You’ve really got to hit this person.”  “This person is …” I forget what the 
term is that was used, I think it was a dumpster fire.  “This person is a dumpster fire, and 
you need to let the public know that she’s a horrible person, and she has no idea what the 
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Hell’s going on.  Pam was always big on the fact that this woman bakes cakes with 
penises on them.   It was just all sorts of ridiculous stuff that really, was coming primarily 
from her.  I mean the entire campaign, I don’t think I really heard Darrel say anything 
negative about Lauk, other than the fact that she was kind of inexperienced, that she was 
young, and she had a lot of other things going on, and maybe not the best experience for 
the job. 

• PS Question:  So when you initially presented all your opposition research, what was 
Pam’s reaction, and what was Darrel’s reaction?   

• CE Answer:  Darrel was pleased that there was so much stuff that we could use against 
her, and Pam was also really thrilled, and the question at that point was, really quickly, 
how do we turn this around, find the most persuasive facts, sort of distill it to the point 
where every person could understand it, and get it out there.   

• PS Question:  And that process, who was primarily involved in that process, distilling it? 

• CE Answer:  Pam and Darrel. 

• PS Question:  So they would have discussions? 

• CE Answer:  Yeah. 

• PS Question:  And, did you hear any of those discussions, or did you just know that, 
believe that they occurred? 

• CE Answer:  I believe that they occurred. 

• PS Question:  What would you base that belief on? 

• CE Answer:  The conversations that I had with Pam and Darrel. 

• PS Question:  So they would say “We” and Darrel …  

• CE Answer:  Yeah, I was talking with him about that, “We don’t really feel comfortable 
about this …” and Pam really was, she really wanted to do a mailer that emphasized the 
adult cakes, and Darrel was not so hot on that idea.   

• PS Question:  Did one of your drafts have that in it? 

• CE Answer:  No. 

• PS Question:  So that wasn’t the reason he decided not to send the mailer? 

• CE Answer:  No.  I think at that point, that issue had been resolved, although she always 
wanted to come back around to it.   
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• PS Question:  If he was on board with the negative, why did he back away from the 
mailers?   

• CE Answer:  I think maybe when he was on board with it, he didn’t think that it had to 
say sponsored by Darrel Dickson at the bottom.  And that was maybe a step too far, 
because … It was a pretty aggressively negative mailer, and for someone, he was well 
respected in Enumclaw, and I think still is, and for him to do that directly wouldn’t reflect 
very well on him.  But if it came from someone else, well then, he had no control over it.  
He could honestly say that he didn’t have any control over it.   

• PS Question:  So what discussions were you aware of when they started to head down 
that path?  Should we have someone else do this so you don’t have to …? 

• CE Answer:  It was a very short period of time.  I think it was about a day or two.  When 
Pam, in particular, really really wanted the mailer to go out now, so that it would start 
having an impression on people, and I think she was searching around for someone who 
was willing to pay for it.  It was a pretty short period of time, is my recollection.   

• PS Question:  So Darrel was becoming resistant, and she was wanting it to go out? 

• CE Answer:  Yeah, I mean, he wasn’t resistant to the idea, he was just resistant of it 
coming from him. 

• PS Question:  Do you know if, back on this Friends of Darrel Dickson and Concerned 
Citizens of Enumclaw, do you know if Darrel had any involvement with either of those 
two committees, the Hugh Hales …? 

• CE Answer:  I don’t, other than the fact that Hugh Hales, I mean he lived right across the 
street from them, and I think was probably a pretty big part in their lives.  I don’t have 
any way of knowing that, but I don’t know that that’s the sort of thing you would keep 
from your family members.  It’s like, “Well Gosh, I just created a PAC, and we’re going 
to do a bunch of independent expenditures for you.”  It’s interesting to me, the names on 
that.  What really … did they really understand what was going on? 

• PS Question:  It almost implies that Darrel was part of creating those PACs. 

• CE Answer:  Yeah, well, an average person would assume that it definitely implies that.     

• PS Question:  I can’t recall right now whether either of these two groups actually 
incurred expenditures and filed C-4 reports, or C-6 reports, or if they just formed, but 
didn’t do anything. 

• CE Answer:  It might have been the latter. 

• PS Question:  I will have to check that out.  So, is it accurate to say that at the beginning, 
after you did the research and it was discussed and distilled, and you had a draft, that this 
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was going to be something Darrel would do, and then when he decided, no, I don’t want 
to do this, then, at that point, Pam … 

• CE Answer:  Found Karen … 

• PS Question:  Found Karen, and created this PAC? 

• CE Answer:  Yeah. 

• PS Question:  And, I guess, to actually create the PAC, the form had to be filled out, 
which Karen signed.  So, but the concept was more of Pam’s, I guess.   

• CE Answer:  Yes, I’d say that is accurate.   

• PS Question:  You may have answered this, but what was Darrel’s role in the website, if 
any?   

• CE Answer:  I don’t remember him having a huge roll in the website.  Because, the 
website was going to be mostly static.  It was going to contain mostly the stuff that had 
already, or was going to be said in the second mailer.  And again, the first and second 
mailer, I remember them being designed at the same time.  So, he had already seen it.  So 
I guess to the extent that he kind of helped come up with the second mailer, he had an 
involvement in what was on the website.  But, I don’t even know for sure that he signed 
off on the website.  I think that was something that Pam was pushing for more than 
anything else.  She really wanted a website to be on the same level as Hurst.   

• PS Question:  Was there any approval of the website by Karen Jensen?   

• CE Answer:  I don’t think so.  That was really just Pam.   

• PS Question:  And she asked you to create it? 

• CE Answer:  Yeah.   

• PS Question:  And use the same material? 

• CE Answer:  Yeah.   

• PS Question:   And so you said that the two mailings were created at about the same 
time?   

• CE Answer:  Yes. 

• PS Question:  So, was it a two-step process?  Like, we’re going to give them a little 
information, and then we’re going to fill it in with something bigger? 
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• CE Answer:  Yeah.  The first one was going to be a little bit more targeted, and it was 
about, … I remember I found the stock art, and it was a woman with a hand of credit 
cards, and a couple of shopping bags, kind of making the implication there, highlighting 
the fact that she had bought a new car, and then went bankrupt, not repaying the loan.  
So, … sorry, I’m trying to remember the question. 

• PS Question:  Oh, were the two mailers thought through as a complete package?  We’ll 
give them a little teaser, and then … 

• CE Answer:  I would think that it was thought through as a complete package, more or 
less.  That, I guess, it’s not as easy for me to give a definite answer on that, but that 
would be my answer.   

• PS Question:  Did they address different issues? 

• CE Answer:  Yes, they addressed different issues.  One was her spending spree, and she 
went bankrupt.  And, then other was this whole host of stuff.  Gosh, her and her husband 
went on an illegal, underage drinking spree, and her husband threatened to assault the 
police officer.  That had a bit more … and that was like, oh, you thought our last one was 
negative, watch how low we can go now, kind of deal. 

• PS Question:  So, once Darrel Dickson said, “No, I just don’t feel comfortable doing 
this,” was he sort of out of the picture completely or did he stay a little bit involved?   

• CE Answer:  No, he was in the picture.  He was involved. 

• PS Question:  How was he involved, after he said, “No, I can’t do this.  I don’t want to do 
it”? 

• CE Answer:  Well, in the mailers, Pam wanted me to provide him a bunch of other help 
too, which was just like, “Tell him which neighborhoods to doorbell, for instance.  I think 
that was probably the biggest one.  And, should he do another newspaper ad, or should he 
hand deliver it in person or what should he do?  But in terms of his involvement with the 
mailers, that thing was pretty limited.  We might have had phone conversations with them 
saying, “Well Gosh, this is what we’re going to do” because, well, at any rate, he still had 
some involvement, is my memory.  Whether or not it was through me or if it was through 
Pam, I think that he had some suggestions, although, my memory’s not clear on that, is 
what I’ll say.   

• PS Question:  You have stated, I’m not sure exactly, I can’t recall exactly where, but that 
Karen Jensen knew that you were working, or helping Darrel Dickson? 

• CE Answer:  Yeah. 

• PS Question:  How did she know that? 

PDC Exhibit 17 
Page 21 of 23



Interview Summary, Conner Edwards 
Re: Karen Jensen and CBE, Case 6333 and Darrel Dickson, Case 6365 
Page 22 
 

• CE Answer:  She knew that from various conversations she had had with Pam.  The few 
times that I did speak with her on the phone, she knew that I was helping Darrel on other 
things, like the doorbelling effort and stuff, like that.  So, she definitely knew that from 
other conversations that we had had with both me and Pam.   

• PS Question:  Were you given decision-making authority for either Darrel’s campaign for 
Citizens for a Better Enumclaw?   

• CE Answer:  I would say, not really.  They would sometimes ask me to come with my 
ideas, but anything that was done would ultimately have to be signed off by either Darrel 
or Pam, or Pam and Karen.  So, I wouldn’t say I had decision-making authority.   

• PS Question:  Do you know if Darrel ever had any contact with Karen Jensen? 

• CE Answer:  No, I don’t know that.  I would imagine that they must have had some type 
of contact.  I think that they might go to the same church. 

• PS Question:  As far as the committee work. 

• CE Answer:  No, I don’t know that. 

• PS Question:  Is there anything else that you think I need to know? 

• CE Answer:  Not really.  I think we’ve pretty much hashed it out.  If you have any other 
questions for me, I’m available.  There’s all sorts of little things.  One of the things that 
made me come out about this whole thing was some of the regrets that I had had about 
how this whole thing went down.  It could have gone down differently, but one of the 
worst things I ever did was, Pam had found out that, maybe through the research, or some 
other way, that Lauk had a Pit Bull living in the house, and that Pit Bulls were banned in 
Enumclaw.  I wouldn’t have put those two together, but that was a big issue, I guess, in 
the City of Enumclaw.  And so she had me basically call it in to animal control so that the 
dog would get taken away from the family, which, I guess, it’s the law, but, it did seem to 
me to be pretty nasty, to separate a family from their beloved pet.  More than anything 
else, that feels like one of the more nasty things I’ve ever had to do.   

• PS Question:  Do you stand behind your letter to Chris Hurst, what you said in that letter? 

• CE Answer:  I would say so.  I don’t have the letter in front of me, but I would say that 
yeah, that what I said in the letter is true.   

• PS Question:  (Conner Edwards was given copy of his letter to Chris Hurst, which is part 
of Mr. Hurst’s complaint.  After Mr. Edwards reviewed the letter, Mr. Stutzman asked 
whether there was anything he wanted to change in the letter.)  

• CE Answer:  No.  I think that’s, I would think that that is probably pretty fair, especially. 
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• PS Question:  And again, in this first paragraph, where Darrel is involved with Pam, and
you to figure out what to use, negatively, at that point, was it Darrel’s understanding that
he was creating something for himself to use, or that that might be for an independent
committee.

• CE Answer:  No. The original thought was that it was something he was going to use,
and then later it morphed.

• PS Question:  The response from, well I guess from both sides, are saying, once it was
decided he wasn’t doing anything, then he was out of the picture, and you and Pam found
someone else to do it, because he wouldn’t do it.

• CE Answer:  Yeah, well, no, I had no role in finding Karen Jensen, and she doesn’t know
me from Adam, so I’m not going to be able to convince her to, Gosh, give me $1,800,
and let me do this mailer thing.  So, no, I didn’t find Karen at all.

• PS Question:  Did Darrel have any role in finding Karen?

• CE Answer:  I don’t think so.  They were friends, and to the extent they are friends, or
were friends, and I have no idea.  I really don’t know that, but it’s possible for him or her,
but not to my knowledge.  I don’t know that Darrel even brought it up.  He must have at
some point.

• PS Statement:  Mr. Stutzman concluded the interview at 3:08 p.m. on 2/8/17.
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Interview #2 Summary, Conner Edwards, Re: 
Karen Jensen & Citizens for a Better Enumclaw, Case 6333 and 

Darrel Dickson, Case 6365 
11/15/18 (35 minutes 42 seconds) 

• (Background) In 2015, Darrel Dickson was an incumbent Enumclaw City Council
Member who was running for reelection.  State Senator Pam Roach was a friend of
Darrel Dickson, and worked with him to assist his reelection effort.  She asked Conner
Edwards, who worked in her office, to work with Dickson, which he did.  Dickson’s
opponent was Kim Lauk, the daughter of State Representative Chris Hurst, the
complainant in this matter.  On September 24, 2015, Karen Jensen submitted a Political
Committee Registration (PDC form C1-PC), for a committee named Citizens for a Better
Enumclaw (CBE).  Karen Jensen was its treasurer, sole officer, and sole contributor.  The
committee raised and spent $2,806.98 to send out two mailers and maintain a website,
www.kimlauk.com that were critical of Lauk.  Kim Lauk defeated Darrel Dickson in the
election.  This is a summary of a follow-up interview conducted November 15, 2018 to
confirm statements made by Mr. Edwards during his first interview on February 8, 2017.

• Phil Stutzman (PS) Question: Mr. Stutzman asked Mr. Edwards about the 9/22/15 email
from Darrel Dickson to Conner Edwards in which he stated “I have thought a lot about
the ad.  I am not comfortable pursuing this advertising as part of my campaign.  I have
consulted with my legal advisor Rob Dickson and I am sending this email to him as well
(as a witness) to confirm my decision.  Please do not send me any more emails.”  Mr.
Stutzman asked Mr. Edwards whether he had contact with Mr. Dickson about the content
of the email before it was sent, and whether he stood by his statements in his first
interview in which he said Mr. Dickson sent the September 22, 2015 email to be a
defense for him if it became public that he had been involved in the anti-Kim Lauk
mailers.

• Conner Edwards (CE) Answer:  Mr. Edwards said that Mr. Dickson was not backing out
of sending the anti-Kim Lauk mailers, and that the email was sent so Mr. Dickson could
say he was not involved in the mailers after September 22, 2015.  Mr. Edwards said he
spoke with Mr. Dickson about the content of the September 22, 2015  email before or
immediately after the email was sent to him.

• PS Question: Mr. Stutzman asked Mr. Edwards what he recalled about Darrel Dickson’s
role in setting up an independent expenditure committee to send out the anti-Lauk
mailers.

• CE Answer: Mr. Edwards said he was not part of the discussion about who would fund
the anti-Lauk mailers.  He said that discussion was between Pam Roach, Darrel Dickson,
and Karen Jensen.

• PS Question:  Mr. Stutzman asked Mr. Edwards whether Darrel Dickson and Pam Roach
initially intended to use Concerned Citizens of Enumclaw, a political committee
registered with the PDC by Hugh Hales, Darrel Dickson’s father-in-law, to send out the
anti-Lauk mailers.
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• CE Answer:  Mr. Edwards said he was not sure if Darrel Dickson and Pam Roach
initially intended to send out the anti-Lauk mailers through Concerned Citizens of
Enumclaw, but said he thought they may have considered it, but changed their mind
because the committee had been formed by Hugh Hales who was Mr. Dickson’s father-
in-law, and using Concerned Citizens of Enumclaw would not have had the appearance
of being independent from Mr. Dickson’s re-election committee.

• PS Question:  During the Mr. Edwards’ first interview, he stated that Pam Roach reached
out to Karen Jensen about sponsoring the anti-Lauk mailers.  Mr. Stutzman asked Mr.
Edwards how he knew that Pam Roach had reached out to Karen Jensen about sponsoring
the mailers.

• CE Answer:  Mr. Edwards said Ms. Roach told him she was going to reach out to Ms.
Jensen, and later told him she had reached out to Ms. Jensen about sponsoring the anti-
Lauk mailers.  He said Ms. Roach cared about the Enumclaw City Council election
because she did not want Chris Hurst’s daughter to get a foothold in Enumclaw politics.
Mr. Edwards said Ms. Roach told him Ms. Jensen was a little nervous about paying for
the mailers because she was a realtor and there had been a downturn in real estate.  Mr.
Edwards said he had very limited contact with Ms. Jensen.  He said most of his
interactions were with Ms. Roach.  Mr. Edwards acknowledged that he did not witness
Ms. Roach and Ms. Jensen having conversations, but his understanding is based on what
Ms. Roach told him about her contacts with Ms. Jensen.

• PS Question:  Mr. Stutzman asked Mr. Edwards why he was willing to continue working
on the anti-Lauk mailers after Mr. Dickson said he was not comfortable pursuing the
mailers as part of his campaign.

• CE Answer:  Mr. Edwards said Mr. Dickson’s “No” was not really a “No,” and he felt in
his position working for Ms. Roach that he was expected to participate in activities like
Mr. Dickson’s campaign.

• PS Question:  Mr. Stutzman asked Mr. Edwards to clarify how he knew to contact Karen
Jensen after Mr. Dickson said he was not comfortable pursuing the anti-Lauk mailers as
part of his campaign.

• CE Answer:  Mr. Edwards said Ms. Roach gave him Karen Jensen’s contact information.
He said Ms. Roach gave him the green light, telling him it was all set up and ready to go,
and that he should send the artwork to Ms. Jensen.  Mr. Edwards said he did not go out
and find Ms. Jensen.

• PS Question:  Mr. Stutzman asked Mr. Edwards to confirm whether Mr. Dickson wanted
the information in the anti-Lauk mailers to be distributed to voters, but not by his
campaign.

• CE Answer:  Mr. Edwards confirmed that Mr. Dickson wanted  the information in the
anti-Lauk mailers to be distributed to voters, but not by his campaign.
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• PS Question:  Mr. Stutzman asked how Mr. Edwards knew Mr. Dickson wanted the anti-
Lauk mailers to be sent out.

• CD Answer:  Mr. Edwards said he had phone conversations with Mr. Dickson both
before and after the 9/22/15 email from Mr. Dickson, in which Mr. Dickson said, “Let’s
get this out,” referring to the anti-Lauk mailers.

• PS Question:  Mr. Stutzman asked Mr. Edwards if Ms. Jensen knew who “Darrel” was
when in Mr. Edwards’ 9/23/15 email he said, “Darrel wasn’t comfortable sending it [the
mailer] out, but I think it needs to be done all the same.”  Mr. Stutzman also asked why
Karen Jensen did not object to being involved when she saw that Darrel Dickson was
involved in the mailer.

• CE Answer:  Mr. Edwards said Ms. Jensen definitely knew that the name “Darrel” was
referring to Darrel Dickson.  He said he does not think Ms. Jensen understood the
campaign finance rules, and said she believed she had a first amendment right to sponsor
the anti-Lauk mailers.  Mr. Edwards said Darrel Dickson suggested that he change the
colors in the anti-Lauk mailers so he could say he did not see the final product.  Mr.
Edwards said Mr. Dickson either made the suggestion directly, or indirectly through Ms.
Roach.  Mr. Edwards said Mr. Dickson approved the message in the mailers, and then
after he decided not to sponsor the mailers, suggested that Mr. Edwards change the colors
in the mailers.  Mr. Edwards said he understood the reason for changing the colors was to
give Darrel cover, so he could disassociate himself from the mailers.

• PS Question:  Mr. Stutzman asked Mr. Edwards how he secured approval from Ms.
Jensen to sponsor the mailers within nine minutes of the time he sent an email to her with
a copy of the draft mailer.

• CE Answer:  Mr. Edwards said Ms. Jensen knew about the project in advance of his
9/23/15 email, was able to give immediate approval.

• PS Question:  Mr. Stutzman noted that Mr. Edwards sent a copy of the draft mailer to Ms.
Jensen at 7:02 p.m. on 9/23/15, and by 7:11 p.m. Mr. Edwards had contacted TEKS
Services with Karen Jensen’s contact information as the sponsor of the initial mailer.  Mr.
Stutzman asked how Ms. Jensen got on board so quickly if she had no knowledge
beforehand.

• CE Answer:  Mr. Edwards said Ms. Jensen did have knowledge beforehand, whether
from Pam (Roach) or Darrel (Dickson).  Mr. Edwards said Ms. Roach told him Ms.
Jensen had reservations about sponsoring the mailers.  He said Ms. Jensen was not
comfortable having her name on the mailers, and didn’t want to spend the money.

• PS Question:  Mr. Stutzman asked Mr. Edwards why his 9/27/15 email to Karen Jensen,
which included the text of a letter to editor of the Enumclaw Herald that Mr. Edwards
had written for Ms. Jensen, about Kim Lauk, was also sent to Darrel Dickson, Holly
Dickson, and Pam Roach.  Mr. Stutzman also asked Mr. Edwards why he asked Ms.
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Jensen to wait to send the letter until Darrel and Holly Dickson had had a chance to 
intervene in case he (Conner Edwards) had written anything that was factually inaccurate. 

• CE Answer:  Mr. Edwards confirmed that Mr. Dickson was part of the process of
finalizing the letter Karen Jensen sent to the editor of the Enumclaw Herald about Ms.
Lauk.  Mr. Edwards said he made changes after requesting feedback from Darrel
Dickson, Holly Dickson, and Pam Roach.  Mr. Edwards confirmed that Karen Jensen’s
letter to the editor was coordinated with Darrel Dickson.  Mr. Edwards said the only other
campaign efforts that were coordinated between Mr. Dickson and Ms. Jensen were the
two anti-Lauk mailers.  Mr. Edwards said he had a “green light” to continue emailing Mr.
Dickson after receiving  Mr. Dickson’s 9/22/15 email in which Mr. Dickson stated he
was not comfortable pursuing the mailers as part of his campaign, and asked Mr.
Edwards to not send him any more emails.  Mr. Edwards said he provided minimal
doorbelling services for Mr. Dickson after receiving the 9/22/15 email.

• PS Question:  Mr. Stutzman asked about a letter to the editor of the Enumclaw Herald by
a person named Elaine.

• CE Answer:  Mr. Edwards said the letter was a nasty letter that brought things up that he
had found during the course of his research, and he wondered who she was.  Mr. Edwards
said he checked voter roles for Enumclaw, but found no results.  He said he concluded
that Elaine was either a fictitious person or someone who lived outside the Enumclaw
City limits.
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A recording of the interview of Conner Edwards, conducted November 
15, 2018 
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